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PROTOKÓŁ NR V/2015 

z V sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 29 stycznia 2015 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych. 
                       
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 1 

SPRAWY REGULAMINOWE 

 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Szanowni państwo, V sesja Rady Miasta Gdańska, witam serdecznie 
wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję. 
 
Wpłynął wniosek Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Rady Miasta 
Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji Rewizyjnej  
i stałych Komisji Rady Miasta Gdańska - druk 85 + autopoprawka  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz – Przewodnicząca Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie delegowania radnych Miasta 
Gdańska do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku - druk 43  
 
                              Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                              Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu Publicznego  
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Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania delegatów Miasta 
Gdańska do stowarzyszenia Związek Miast Nadwiślańskich - druk 44 
 
                              Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                              Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu Publicznego  
 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy obowiązującej na 
terenie dzielnicy przemysłowej Kokoszki oraz osiedla mieszkaniowego 
przy ul. Fundamentowej w Gdańsku – Kokoszkach wraz z terenami 
przyległymi dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia  
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczonych przez 
Przedsiębiorstwo Usług Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” 
Spółka z o.o. w Gdańsku - druk 45  
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
  Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
  Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 
dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy - druk 80  
+ autopoprawka  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemniki z odpadami 
komunalnymi powstałymi na nieruchomości, na której nie zamieszkują 
mieszkańcy a powstają odpady komunalne - druk 81  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe, 
wykorzystywanych jedynie przez część roku - druk 82  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi - druk 83  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej - druk 84  
+ autopoprawka  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Wpłynęły wnioski Prezydenta Miasta Gdańska o wł ączenie do porządku 
obrad 34 projektów uchwał: 
 
1. zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki – druk 46 + autopoprawka  
2. zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo – druk 47 + autopoprawka  
3. zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno – druk 48 + autopoprawka  
4. zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm – druk 49 + autopoprawka  
5. zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień – druk 50 + autopoprawka  
6. zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki – druk 51 + autopoprawka  
7. zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec - Górki Zachodnie – druk 

52 + autopoprawka  
8. zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica – druk 53 + autopoprawka  
9. zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia – druk 54 + autopoprawka  
10. zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska – druk 55 + autopoprawka  
11. zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port – druk 56  

+ autopoprawka  
12. zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa – druk 57 + autopoprawka  
13. zmieniająca Statutu Dzielnicy Olszynka – druk 58  

+ autopoprawka  
14. zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech – Lipce – druk 

59 + autopoprawka  
15. zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa – druk 60 + autopoprawka  
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16. zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki – Migowo – druk 61  
+ autopoprawka  

17. zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka – druk 62  
+ autopoprawka  

18. zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe – druk 63  
+ autopoprawka  

19. zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie – druk 64  
+ autopoprawka  

20. zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki – druk 65 + autopoprawka  
21. zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce – druk 66 + autopoprawka  
22. zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi – druk 67 + autopoprawka  
23. zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża – druk 68 + autopoprawka  
24. zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino – druk 69  

+ autopoprawka  
25. zmieniająca Statut Dzielnicy Śródmieście – druk 70  

+ autopoprawka  
26. zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice – druk 71  

+ autopoprawka  
27. zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór – druk 72 + autopoprawka  
28. zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny – druk 73  

+ autopoprawka  
29. zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny – druk 74  

+ autopoprawka  
30. zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska – druk 75  

+ autopoprawka  
31. zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza – druk 76  

+ autopoprawka  
32. zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec – druk 77  

+ autopoprawka  
33. zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje – druk 78  

+ autopoprawka  
34. zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka – Wejhera – Jelitkowo – 

Tysiąclecia – druk 79 + autopoprawka  
  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 
 
 

Wpłynęły autopoprawki  do druków: 
 

- druk 21 – pkt 5, ppkt 7 
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Proszę państwa, przystępujemy do głosowania nad włączeniem 
kolejnych druków do porządku obrad. Zaczynamy od druku 85  
z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego 
projektu? 

za    -    30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      1 
 

Rada Miasta Gda ńska 
  w głosowaniu wł ączyła pod obrady  

Druk 85 będzie w punkcie 4A. 
 
Druk 43. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 43 będzie w pkt 5 ppkt 17A. 
 
Druk 44. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 44 będzie w pkt 5 ppkt 17B. 
 
Druk 45. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    16 
      przeciw    -    16 
      wstrzymało si ę   -      1 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                  w głosowaniu nie wł ączyła pod obrady 

Druk 45 nie został wprowadzony pod obrady. 
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Druk 80 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    29 
      przeciw    -      1 
      wstrzymało si ę   -      2 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 80 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 19A. 

 
Druk 81. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      1 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 81 będzie w pkt 5 ppkt 19B. 

 
Druk 82. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 82 będzie w pkt 5 ppkt 19C. 

 
Druk 83. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 83 będzie w pkt 5 ppkt 19D. 
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Druk 84 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 84 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 19E. 

 
Druk 46 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 46 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 25. 

 
Druk 47 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 47 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 26. 

 
Druk 48 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 48 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 27. 
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Druk 49 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 49 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 28. 

 
Druk 50 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 50 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 29. 

 
Druk 51 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 51 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 30. 

 
Druk 52 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 52 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 31. 
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Druk 53 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 53 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 32. 

 
Druk 54 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 54 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 33. 

 
Druk 55 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 55 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 34. 

 
Druk 56 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 56 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 35. 
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Druk 57 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 57 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 36. 

 
Druk 58 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 58 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 37. 

 
Druk 59 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 59 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 38. 

 
Druk 60 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 60 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 39. 
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Druk 61 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 61 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 40. 
 
Druk 62 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 62 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 41. 
 
Druk 63 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 63 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 42. 
 
Druk 64 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 64 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 43. 
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Druk 65 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 65 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 44. 
 
Druk 66 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 66 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 45. 
 
Druk 67 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 67 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 46. 
 
Druk 68 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 68 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 47. 
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Druk 69 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 69 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 48. 
 
Druk 70 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 70 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 49. 
 
Druk 71 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 71 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 50. 
 
Druk 72 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 72 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 51. 
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Druk 73 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    29 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 73 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 52. 
 
Druk 74 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 74 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 53. 
 
Druk 75 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 75 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 54. 
 
Druk 76 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 76 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 55. 
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Druk 77 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 77 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 56. 
 
Druk 78 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 78 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 57. 
 
Druk 79 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
                    w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Druk 79 z autopoprawką będzie w pkt 5 ppkt 58. 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 
 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Prezentacja wypracowanego modelu poradnictwa prawne go i obywatelskiego  
w Polsce – ref. Adrian Bednarski – Ekspert Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej  
ds. Poradnictwa Prawnego i Obywatelskiego 
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     - Komisje Rady Miasta Gdańska 

     - Prezydent Miasta Gdańska 

Informacja na temat reorganizacji sieci szkół w Gda ńsku – optymalizacja siatki 
 – ref. Piotr Kowalczuk - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska. 
 

Informacja na temat utworzenia Referatu Usług Społe cznych w Wydziale Rozwoju 
Społecznego – ref. Grzegorz Szczuka – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego. 
 

3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
4.  Ślubowanie pani Teresy Wasilewskiej - radnej Rady Miasta Gdańska;  
 
4A. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów 
osobowych Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Miasta Gdańska - 
druk 85 + autopoprawka 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz – Przewodnicząca Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 

5. Uchwały: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 (druk 39); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Klukowo-Rębiechowo rejon ulic tzw. Nowej Spadochroniarzy i Telewizyjnej  
w mieście Gdańsku (druk 29); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Stare Przedmieście - rejon ulicy Lastadia w mieście Gdańsku (druk 31); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Niedźwiednik rejon ulic Słowackiego i Podkarpackiej w mieście Gdańsku  
(druk 32); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM – odcinek Kiełpinek Zachód w mieście Gdańsku (druk 35); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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6) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz Górny rejon ulicy Sosnowej 2 w mieście Gdańsku  
(druk 19); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

7) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulicy Mariackiej 1 w mieście Gdańsku  
(druk 21 + autopoprawka); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

8) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulicy Kleszej w mieście Gdańsku (druk 22); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

9) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulic Św. Ducha i Mokrej w mieście Gdańsku 
(druk 23); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

10) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Główne Miasto rejon ulicy Św. Ducha i ław mięsnych w mieście 
Gdańsku (druk 24); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

11) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Jelitkowo rejon ulicy Jelitkowskiej 6 w mieście Gdańsku  
(druk 27); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

12) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brętowo rejon ulicy Słowackiego 125 w mieście Gdańsku  
(druk 30); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

13) w sprawie zmiany uchwały nr LII/1151/14 Rady Miasta Gdańska z dnia  
24 kwietnia 2014 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Młode Miasto w rejonie ulicy Jana z Kolna  
i traserni w mieście Gdańsku (druk 28); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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14) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz – rejon ulicy Braci Lewoniewskich i ulicy Kościuszki  
na zapleczu dawnej Kolonii Abbega w mieście Gdańsku (druk 20); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

15) w sprawie ogłoszenia roku 2015 Rokiem Pamięci o tych, którzy przybyli do 
Gdańska z dawnych kresów wschodnich Polski (druk 33); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz–Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

16) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 
repatriantów z Kazachstanu, zaproszonych na pobyt stały do Gdańska (druk 41); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta Gdańska 
Teresa Kleger-Rudomino – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich 

17) w sprawie zmiany uchwały w sprawie upoważnienia Zastępcy Prezydenta Miasta 
Gdańska do reprezentowania Miasta Gdańska w Zgromadzeniu Metropolitalnego 
Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej, wyboru dodatkowych członków 
Zgromadzenia oraz udzielenia upoważnienia do oddawania głosów w imieniu 
członków Zgromadzenia (druk 25); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

17A)w sprawie delegowania radnych Miasta Gdańska do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku (druk 43);  

 
                              Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                              Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu Publicznego  
 

17B)w sprawie powołania delegatów Miasta Gdańska do stowarzyszenia Związek 
Miast Nadwiślańskich (druk 44); 

 
     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                              Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu Publicznego  

18) w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Polskiej Unii Mobilności 
Aktywnej (druk 34); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

19) w sprawie ustalenia jednostkowych stawek kalkulacyjnych dotacji 
przedmiotowych dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych 
Samorządowy Zakład Budżetowy w Gdańsku na 2015 rok (druk 36); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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19A)w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy (druk 80 + autopoprawka);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

19B)w sprawie ustalenia stawki opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pojemniki z odpadami komunalnymi powstałymi na nieruchomości, na której nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne (druk 81);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

19C)w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub 
innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe, 
wykorzystywanych jedynie przez część roku (druk 82) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

19D)w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 83) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

19E)w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 84 + autopoprawka) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

20) w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego „Dom 
przy Sercu” w Gdańsku (druk 37); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Janina Liedtke-Jarema – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

21) w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku (druk 38); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Janina Liedtke-Jarema – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

22) w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania 
prac społecznie użytecznych na 2015 rok w mieście Gdańsku (druk 42); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
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23) w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych  
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska  
(druk 40); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

24) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni  
(druk 26); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej RMG 
 

25) zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki (druk 46 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

26) zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo (druk 47+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

27) zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno (druk 48+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

28) zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm (druk 49+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

29) zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień (druk 50+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

30) zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki (druk 51+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

31) zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec - Górki Zachodnie (druk 52+ 
autopoprawka);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 
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32) zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica (druk 53+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

33) zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia (druk 54+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

34) zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska (druk 55+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

35) zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port (druk 56+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

36) zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa (druk 57+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

37) zmieniająca Statutu Dzielnicy Olszynka (druk 58+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

38) zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech – Lipce (druk 59+ 
autopoprawka);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

39) zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa (druk 60+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

40) zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki – Migowo (druk 61+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

41) zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka (druk 62+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 
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42) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe (druk 63+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

43) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie (druk 64+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

44) zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki (druk 65+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

45) zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce (druk 66+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

46) zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi (druk 67+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

47) zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża (druk 68+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

48) zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino (druk 69+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

49) zmieniająca Statut Dzielnicy Śródmieście (druk 70+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

50) zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice (druk 71+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

51) zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór (druk 72+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 
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52) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny (druk 73+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

53) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny (druk 74+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

54) zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska (druk 75+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

55) zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza (druk 76+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

56) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec (druk 77+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

57) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje (druk 78+ autopoprawka);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 

58) zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka – Wejhera – Jelitkowo - Tysiąclecia  
(druk 79+ autopoprawka);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Spyra – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska 
Alicja Bielińska-Łoza - Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

 
 
6. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Pre zydenta Miasta Gda ńska.  

7. Wnioski, o świadczenia osobiste.  

8. Zakończenie obrad. 
 
Na podstawie art. 25 ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591, z późn. zm.) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gminy.  

 
 
 
 
 
 



 24

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska stanowią 
załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Szanowni państwo,  zapraszam pana Adriana Bednarskiego, Eksperta 
Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej ds. Poradnictwa Prawnego  
i Obywatelskiego do przedstawienia prezentacji na temat 
wypracowanego modelu poradnictwa prawnego i obywatelskiego  
w Polsce. Bardzo proszę. 
 
ADRIAN BEDNARSKI – Ekspert Ministerstwa Pracy i Pol ityki 
Społecznej ds. Poradnictwa Prawnego i Obywatelskieg o 
Przedstawił prezentację na temat wypracowanego modelu poradnictwa 
prawnego i obywatelskiego w Polsce, która stanowi załącznik nr 3  do 
niniejszego protokołu.  
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Czy poradnictwo finansowane będzie na poziomie centralnym w formie 
dotacji samorządom lokalnym? 
 
ADRIAN BEDNARSKI – Ekspert Ministerstwa Pracy i Pol ityki 
Społecznej ds. Poradnictwa Prawnego i Obywatelskieg o 
Tak, nie będzie to zadanie własne. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Czy są komunikaty komisji? Nie ma. Komunikaty 
Prezydenta, poproszę Zastępcę Prezydenta Miasta Gdańska pana Piotra 
Kowalczuka do przedstawienia informacji na temat reorganizacji sieci 
szkół w Gdańsku – optymalizacja siatki. 
  
PIOTR KOWALCZUK - Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Szanowni państwo, w imieniu prezydenta informuję, że budżet, który 
został przyjęty na 2015 rok dla edukacji wynosi 740 mln zł, z czego  
z Miasta Gdańska do tego budżetu trafia 26 mln zł, corocznie kwota ta 
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wzrasta blisko o 40 mln zł. Cały proces reorganizacyjny dotyczy tego, 
aby te pieniądze wydać lepiej, nie żeby na tym zaoszczędzić. Jest to 
bardzo ważna informacja, która niestety bardzo często jest przekręcana. 
Tutaj nie chodzi o oszczędność, chodzi o to, żeby lepiej wydać te środki, 
które mamy ze również względu na to, że w pionie szkół gimnazjalnych  
i ponadgimnazjalnych uczniów jest coraz mniej. Dlatego musimy podjąć 
decyzję, stąd otwarta debata publiczna nad tym jak to zrobić, a nie od 
razu z przyjętymi rozwiązaniami. Jeżeli państwo będą chcieli 
uczestniczyć w dalszych krokach, informacje i zaproszenia będą 
kierowane również do państwa. Są to zaproszenia publiczne. Kolejne 
spotkania zaplanowane są w pierwszym tygodniu po feriach po to, żeby 
każdy kto by chciał mógł w nim uczestniczyć, tak aby nie było żadnego 
ograniczenia dla osób, które w tym czasie w Gdańsku nie przebywają. 
Efektem powyższych prac ma być lepsze dysponowanie tymi środkami 
jakie mamy i podniesienie jakości oferty i zwiększeni oferty. Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Poproszę pana Grzegorza Szczukę o przedstawienie 
informacji na temat utworzenia Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Rozwoju Społecznego. 
 
GRZEGORZ SZCZUKA – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Szanowni państwo radni, chciałem poinformować, że Wydział Rozwoju 
Społecznego rozpoczął prace nad dokonaniem zmian w funkcjonowaniu 
różnych jednostek na obszarze społecznym. Plan pracy i plan zmian 
rozłożony jest na najbliższe dwa lata, tj. 2015 i 2016. Wynika to z tego, 
że chcielibyśmy się przyjrzeć sposobowi świadczenia usług społecznych  
i ich dystrybucji po całym mieście. Chcielibyśmy proponować  
i w roboczych zespołach zastanawiać się nad ewentualnymi zmianami, 
których można by dokonać. Ponadto w ostatnich miesiącach weszły 
dodatkowe obowiązki kontroli pieczy zastępczej od wojewody, w związku 
z tym musimy się na nowo do tego ustosunkować, przejąć na siebie te 
funkcje w pełni kontrolne. Jedną z pierwszych decyzji jest wyodrębnienie 
w strukturze Wydziału Rozwoju Społecznego, Referatu Usług 
Społecznych. Jest to referat, który nie tylko przejmuje dodatkowe 
obowiązki od wojewody, aczkolwiek też zbierze poszczególne osoby, 
które  nadzorują dystrybuowaniem środkami na świadczenie usług 
społecznych, zarówno usług psychologicznych, wsparcia 
pedagogicznego czy też usług pomocy społecznej. Chcemy zebrać 
zespół, który będzie analizował kwestie zmian w dystrybucji oaz przejmie 
obowiązki związane z pieczą zastępczą. Na dzień dzisiejszy przejęliśmy 
obowiązki kontrolne. Chcielibyśmy na spotkaniach z państwem i na 
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komisjami zaprezentować jak to jest rozłożone, natomiast dziś 
chcieliśmy zaanonsować i serdecznie zaprosić do wsparcia i współpracy 
w tych poszczególnych obszarach. W przyszłym tygodniu pozwolę sobie 
wysłać państwu informację, jak widzimy pracę,  jakich kolejnościach nad 
poszczególnymi jednostkami. Prace mają objąć m.in. Ośrodek Promocji 
Zdrowia i Sprawności Dziecka, chcielibyśmy aby on poszerzył swoje 
funkcje, nie tylko do promocji zdrowia i sprawności dziecka, ale 
poszerzył działalność statutową. Ale o tym wszystkim będę przedstawiał 
w piśmie, a potem będę zapraszał do współpracy w poszczególnych 
tematach, które państwa zainteresują. Dziękuje bardzo. 

 
 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 

 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewodnicz ąca Klubu Radnych PO 
Panie przewodniczący, wysoka rado, panowie prezydenci, pani 
sekretarz, drodzy państwo, dzisiaj czekają nas kolejne zmiany osobowe 
w składzie Rady Miasta. Już za chwilę złoży ślubowanie pani Teresa 
Wasilewska, w związku z tym nastąpią zmiany osobowe w składach 
komisji. Proszę państwa o przychylne rozpatrzenie. W ostatnich 
tygodniach naszą debatę publiczną w Gdańsku ogniskował temat 
związany ze zmianami w edukacji, nad którymi należy dyskutować. 
Cieszę się, że wchodzimy w proces dialogu. Szkoda, że wczorajsze 
spotkanie, które odbyło się z inicjatywy władz miasta nie nosiło znamion 
dialogu, ale emocje były duże, pewnie potrzebne, ale będziemy je 
kontynuowali. Tak jak powiedziałam wczoraj, chcę to powiedzieć również 
dzisiaj, że będziemy taki dialog prowadzić w radzie miasta, kiedy 
wejdziemy w tryb uchwał. Jedną rzecz chcę powiedzieć o dzisiejszej 
sesji, cieszę się z przystąpień do planów zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie Śródmieścia. Te zmiany wynikają z orzeczeń 
sądowych, ale jest to szansa dla odnawiania tkanki śródmiejskiej w sercu 
miasta. Dziękuję i życzę owocnej pracy. 
 
Radny GRZEGORZ  STRZELCZYK - Przewodnicz ący Klubu Radnych  PiS 
Panie przewodniczący, panie prezydencie, tematem ostatnich dni jest 
sytuacja związana z reorganizacją systemu oświatowego w Gdańsku.  
W ubiegłym tygodniu klub Prawa i Sprawiedliwości w tej sprawie 
skierował list do prezydenta, jak sądzić można znalazł on swoje odbicie 
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w stanowisku pana prezydenta, który jak mantrę zawsze powtarza, że  
w reorganizacji nie chodzi o oszczędności. Po prostu za tą samą kwotę 
kupienie większej ilości usług oświatowych. Dobrze to rozumiem? Tak 
jest. Wracając do meritum, jeżeli chodzi o czysto ekonomiczne 
podejście, to jednak są oszczędności, z których sfinansujemy te 
dodatkowe usługi. De facto te zagrożenie finansami istnieje, tylko 
kwestia jest jak je przeprowadzimy. Szczegółowo będziemy o tym mówić 
na sesji lutowej. Natomiast teraz chciałem się krótko odnieść do sposobu 
wprowadzania tej reorganizacji, a zwłaszcza sposobu konsultacji  
i sposobu informowania o tych procesach, które zostały 
zapoczątkowane. Nie zazdroszczę panu prezydentowi, że w atmosferze 
konfliktu od samego początku będzie prowadził ten trudny proces. Nie 
mówimy, że on jest niepotrzebny i gdańska oświata nie powinna ulegać 
permanentnym przekształceniom dostosowując się do otaczającego nas 
świata uwzględniając chociażby taki czynnik jak demografia. Wczoraj 
było pierwsze z takich dużych spotkań konsultacyjnych w urzędzie 
Miasta Gdańska, miało ono dotyczyć głównie sytuacji Pałacu Młodzieży. 
Tam ze zrozumiałych względów przyszła młodzież z innych placówek 
oświatowych, które będą podlegały również takiej reorganizacji, ale w tej 
burzliwej dyskusji padło kilka ciekawych i bardzo słusznych argumentów. 
Na samym początku popełniono katastrofalny błąd skutkujący 
narastaniem konfliktu. Myślę, że wiem dlaczego tak się stało, ale już się 
odwrócić nie da. Wczoraj zwrócono uwagę na trzy generalne problemy, 
które wiązały się z reorganizacją Pałacu Młodzieży. pan prezydent 
powoływał się w dyskusji na strategię Gdańska do roku 2030, która 
zakłada poszerzenie tej oferty kulturalnej, poszerzenie oferty oświatowej 
miasta, które chcemy, żeby było przede wszystkim prężnym ośrodkiem 
Polski północnej jeżeli o kulturę, naukę i oświatę. Rzeczywiście strategia 
bardzo mocno stawia takie priorytety, ale nie dyskutujemy jak to 
zrealizować. Jeden z dyskutantów powiedział, że w ostatniej kampanii 
wyborczej nie było dyskusji wśród kandydatów na prezydenta, jakie 
usługi miasto będzie oferowało swoim mieszkańcom, w jakiej 
intensywności i dostępności te usługi będą  oferowane mieszkańcom  
i jak zostaną one sfinansowane. Na przykładzie Pałacu Młodzieży 
widzimy, że za część zwiększonej oferty zapłacą nauczyciele, którzy 
będą zatrudnieni w nowej formie placówki na nowych zasadach  
i w nowej formie organizacyjnej, słynna karta nauczyciela. Jest to temat 
szerszy niż kwestie samorządowe. Przypomnę, że drugi już minister 
oświaty zapowiadał zreformowanie na poziomie kraju karty nauczyciela, 
czy odejście od karty nauczyciela, ale żaden poza zapowiedziami nie 
wszedł nawet w dialog ze związkami zawodowymi, żeby ten proces 
rozpocząć. W związku z tym samorządu próbują wychodzić z karty 
nauczyciela różnymi sposobami. W przypadku Pałacu Młodzieży mamy  
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z tym ewidentnie do czynienia. We wczorajszej dyskusji pojawił się 
jeszcze jeden temat związany z tworzeniem strategii i tym, czym ma być 
miasto Gdańsk w 2030 r. Pan profesor ASP, który jest związany również 
zawodowo z Pałacem Młodzieży kilkakrotnie podnosił kwestie 
tożsamości miejsca i tożsamości miasta Gdańska. Pan prezydent 
zapewniał, że to jest dopiero początek procesu dyskusyjnego. Szkoda, 
że w takiej atmosferze i w takiej formie prowadzonego. Przy tej okazji 
chciałem podziękować za spotkanie klubu Prawa i Sprawiedliwości, 
gdzie uzyskaliśmy informacje, które są publicznie dostępne. Trudno się 
oprzeć wrażeniu, ze przy wariantowości, którą dopuszcza pan prezydent 
jeszcze w czasie konsultacji ze środowiskiem, nie dostrzegłem jasnej 
wizji i wariantowości tego, do czego chcemy dojść na końcu. Mam 
nadzieję, że znajdzie się sześcioro radnych Platformy Obywatelskiej, 
którzy będą w stanie zablokować te niekorzystne zmiany, jeżeli chodzi  
o środowisko oświatowe. Dziękuję państwu za uwagę. 
 
 
 

PUNKT 5 
 

ŚLUBOWANIE PANI TERESY WASILEWSKIEJ 
- RADNEJ RADY MIASTA GDA ŃSKA  

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
W związku z wygaśnięciem mandatu radnego Rady Miasta Gdańska 
pana Piotra Grzelaka Komisarz Wyborczy w Gdańsku przekazał 
postanowienie o wstąpieniu na jego miejsce pani Teresy Wasilewskiej, 
kandydatki z tej samej listy, która w wyborach uzyskała kolejno 
największą liczbę głosów.  
 
Postanowienie nr 17/2015 Komisarza Wyborczego w Gdańsku z dnia  
20 stycznia 2015 r. w sprawie wstąpienia kandydatki na radną w skład 
Rady Miasta Gdańska stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 
 
Proszę panią radną Beatę Jankowiak o odczytanie roty ślubowania,  
a panią Teresę Wasilewską o złożenie ślubowania. Proszę o powstanie. 
 
Radna BEATA JANKOWIAK 
Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 
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względzie dobro Miasta Gdańska i jego mieszkańców.” Można dodać 
zdanie: „Tak mi dopomóż Bóg” 
 
Radna TERESA WASILEWSKA 
Ślubuję. 
 

 
 

PUNKT 4A 
 

UCHWAŁA ZMIENIAJ ĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE 
POWOŁANIA SKŁADÓW OSOBOWYCH KOMISJI 
REWIZYJNEJ I STAŁYCH KOMISJI RADY MIASTA 

GDAŃSKA - DRUK 85 + AUTOPOPRAWKA 
 

 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewodnicz ąca Klubu 
Radnych Platformy Obywatelskiej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 85 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Przypomnę, że ta 
strategia to jest druk 85. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr V/21/15 

 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie powołania składów 
osobowych Komisji Rewizyjnej  

i stałych Komisji Rady Miasta Gda ńska 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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PUNKT 5 
 

UCHWAŁY 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2015-2040 (druk 39) 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 39 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Zagospodarowania 
Przestrzennego pozytywna, K. Samorządu i Ładu Publicznego nie 
opiniowała, K. Edukacji nie opiniowała, K. Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia nie opiniowała, K. Kultury pozytywna, K. Sportu pozytywna, K. 
Zrównoważonego Rozwoju pozytywna, K. Turystyki i Promocji  opinia 
pozytywna. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALESWSKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado, pani skarbnik, podkreślić należy, 
że ta zmiana każdego mieszkańca Gdańska powinna cieszyć, bo 
inwestycja rozsądna cieszyć powinna. Patrząc na Wieloletnią Prognozę 
Finansową jako odzwierciedlenie polityki Prezydenta oceniamy ją 
negatywnie, dlatego nie możemy popierać, moi zdaniem, takiej prognozy 
jako odzwierciedlenie tej polityki wizji miasta.  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Proszę państwa, czyli oznacza, ze miasto rezygnuje ze środków unijnych 
w wysokości prawie 127 mln zł. Czy to byłaby racjonalna decyzja, to 
pozostawiam to pod rozwagę państwa.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALESWSKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado, pani skarbnik, rozumiemy, że ten 
plan inwestycyjny, za który weźmie odpowiedzialność klub rządzący  
i Prezydent Gdańska jest podstawą tego, żeby zwrócić się o środki na te 
inwestycje, natomiast z przyczyn programowych ja nie mogę poprzeć tej 
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zmiany, bo ona jest daleko nie wystarczająca. Dzisiaj nie jest to 
przedmiotem tej dyskusji, ale bym zawnioskował o co najmniej 10 takich 
spraw, które należałoby zmienić, a które by rzutowały na Wieloletnią 
Prognozę Finansową w związku z tym tylko w tym zakresie dotyczył 
moja wypowiedź, natomiast ten wycinek, o który dzisiaj, jak pani skarbnik 
tutaj apeluje oczywiście podoba się. Natomiast trzeba podejmować 
decyzje zgodnie ze swoim sumieniem. Dziękuję bardzo. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Zwrócę państwu uwagę, że do 15 lutego  składamy aplikacje o środki 
zewnętrzne, oczywiście będziemy wprowadzać zadania stopniowo.  
W budżecie tego roku znajdują się projekty na kwotę przeszło 3 mln zł, 
które będziemy aplikować w przyszłości i wprowadzać w miarę 
przygotowania tych projektów do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Znamy zakres projektowanych przedsięwzięć, ale dyskusja nad nimi 
będzie w okresie późniejszym z uwagi na to, że upływa termin 
projektowania tego przedsięwzięcia, dlatego wprowadzamy to jedno 
przedsięwzięcie przekształcając z jednorocznego w przedsięwzięcie 
wieloletnie do roku 2017.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Cieszę się, ze nawet opozycja czasem dostrzega to, że przedkładane 
pomysły przez władze Miasta Gdańska są na tyle interesujące i na tyle 
dobre, że jak zrozumiałem chętnie by je poparli, ale tytuł uchwały 
niestety im to uniemożliwia. Bardzo duża i potrzebna inwestycja za 280 
mln zł, która daje setki nowych miejsc pracy na terenie Portu Północnego 
zostanie wykonana przy wkładzie miasta Gdańska opiewającym na 22 
mln zł, to nawet nie całe 10% tej kwoty. Jest to możliwe dzięki 85% 
dofinansowaniu ze środków Unii Europejskiej, a także dzięki temu, że 
jest to robione w partnerstwie publiczno-prywatnym ze spółką Zarząd 
Morskiego Portu Gdańsk. Bardzo gratuluję ułożenia takiej perspektywy, 
ze przy tak małym wkładzie jesteśmy w stanie wykonać taką potrzebną 
inwestycję na terenie rozwijającego się portu. Na marginesie tej dyskusji 
rozmawiamy o układzie drogowym, oczywiście nie jest to moment  
i miejsce natomiast im bliżej będzie wykonania tej inwestycji, bo nie 
wątpię, że większość radnych poprze tę propozycję, to apeluje w imieniu 
swoim i znacznej liczby radnych, o to, że w momencie gdy ten układ 
będzie  wykonany i pojawią się nowe ulice na terenie Portu Północnego, 
aby jedną z tych ulic nazwać imieniem zmarłego w zeszłym roku prof. 
Witolda Andruszkiewicza, który był pomysłodawcą budowy Portu 
Północnego, terminali głębokowodnych i myślę, że jest to najlepsze 
miejsce, żeby upamiętnić tak zacną postać, ważną dla Gdańska. 
Dziękuję bardzo. 
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Radny JERZY MILEWSKI 
Zacznę od ostatniego wątku, który tutaj padł, proponowałbym najpierw 
zapytać najbliższych pracowników i rodziny prof. Andruszkiewicza w tej 
kwestii, ponieważ w jednym z najostrzejszych krytyków w zakresie 
gospodarki morskiej. Natomiast wracając do istoty sprawy. Państwo nie 
tyle nam oferujecie środki unijne, co wydatek 22 mln z kasy miasta. 
kwestia jest zasadności tego wydatku, bo jeżeli przedstawilibyście 
państwo dane, z których wynika jednoznacznie, ze efekty gospodarcze 
tej inwestycji będą zachęcające, to opozycja zawsze jest do dyspozycji, 
będziemy popierać takie wnioski, ale państwo nie przedstawiliście takich 
argumentów. Sposób przygotowania tej propozycji jest na poziomie, ja 
nie jestem doświadczonym radnym, ale jestem zaskoczony takim 
sposobem przygotowania argumentacji za tak ważnym wnioskiem. 
Dyrektor na komisji raczyła wyrazić zdziwienie, odniosłem wrażenie, że 
pani nie wie, że port gdański sprzedaje swoją najważniejszą spółkę, 
swoje najważniejsze aktywa i pani nie wiedząc o tym, argumentuje za 
inwestycją, która się ściśle wiąże z gospodarką morską. Natomiast jeśli 
chodzi o sprawy techniczne, to ja podobnie jak w sprawie przedszkoli 
złożyłem szereg zapytań dotyczących sprzedaży serca portu gdańskiego 
i też, Panie Przewodniczący, do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi, 
nawet nie dostałem informacji co z ta odpowiedzią się dzieje. Bez takiej 
wiedzy nie oczekujcie państwo od nas popierania tego typu decyzji i na 
przyszłość proszę o to, żeby nas traktować poważnie i przygotowywać 
takie decyzje w sposób, który umożliwia nam analizę sytuacji. Dziękuję. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Pan wrócił do dyskusji na Komisji Strategii i Budżetu. Tak, zaskoczył 
mnie pan z uwagi na to, że powiedział pan, że miasto sprzedaje. Otóż 
miasto nie sprzedaje. Sprzedaje to Zarząd Morskiego Portu, Miasto 
Gdańsk jest udziałowcem Zarządu Morskiego Portu, a nie spółki, która 
jest prywatyzowana. W związku z tym nie będę wyrażała zdania na 
temat prywatyzacji tego przedsięwzięcia. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Pani skarbnik, ja chciałam zapytać czy ,my te wydatki ponosimy już, czy 
dopiero miasto aplikuje o fundusze i w przypadku otrzymania 
dofinansowania będziemy je ponosić. Smutno mi słuchać głosów 
radnego Koralewskiego i radnego Milewskiego, których formacja 
polityczna wielokrotnie mówi o tym, że nie dbamy o rozwój polityki 
morskiej i dziwie się, że chcą dzisiaj zablokować ten wniosek mogący 
pozwolić nam także na rozwój portu w Gdańsku. Dziękuję. 
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Radny PIOTR BORAWSKI 
Co do słów pana radnego Milewskiego. Nie pozwoliłbym sobie na tą 
uwagę dotyczącą zacnego pana profesora, gdyby nie fakt, że wykonując 
swoje obowiązki zawodowe w Porcie Północnym, dzielę gabinet z jego 
wnuczką i rozmawiałem na ten temat z nią wielokrotnie. Stąd pozwoliłem 
sobie na tę uwagę. Natomiast co do poruszonego tutaj tematu spółki 
Port Gdański Eksploatacja, rozumiem zaniepokojenie radnych PiS, bo 
wiem, że taka interpelacja została złożona. Natomiast chciałbym 
uspokoić, port gdański dzielimy na dwie części, tzw. Część starego portu 
wewnętrznego i portu zewnętrznego, znaną nam jako Port Północny. 
Port Gdański Eksploatacja eksploatuje tereny tzw. Starego Portu, 
natomiast ta uchwała i układ drogowy dotyczy Portu Północnego. 
Rozmawiamy o rozwoju Portu Północnego, więc wtykanie tutaj tematu 
Port Gdański Eksploatacja jest po prostu nie na miejscu. Dziękuję.  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Jeżeli chodzi o środki budżetu miasta, jest to etap aplikacji, czyli złożenia 
projektu o dofinansowanie, natomiast spółka Miasta Gdańska Agencja 
Rozwoju Gospodarczego zrealizowała dokumentację, która będzie 
opłacona ze środków tej spółki. Miasto na tym etapie nie ma żadnych 
zobowiązań związanych z realizacją tego projektu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Przypomnę, że ta 
strategia to jest druk 39. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu? 

Za    -      20 
      przeciw    -      12 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/22/15 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska  

na lata 2015-2040 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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2) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Klukowo-
Rębiechowo rejon ulic tzw. Nowej 
Spadochroniarzy i Telewizyjnej  
w mieście Gdańsku (druk 29) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 29 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 29? 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/23/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Klukowo-R ębiechowo  

rejon ulic tzw. Nowej Spadochroniarzy  
i Telewizyjnej w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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3) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Stare Przedmieście - rejon ulicy 
Lastadia w mieście Gdańsku (druk 
31) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 31 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 31? 
 

Za    -      24 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/24/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Stare Przedmie ście 

- rejon ulicy Lastadia w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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4) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Niedźwiednik rejon ulic Słowackiego 
i Podkarpackiej  
w mieście Gdańsku (druk 32) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 32 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. 
 

Radny JAROMIR FALANDYSZ 
W związku z protestami mieszkańców prosiłbym o szczegółowe 
powiedzenie ile tam nowych mieszkań może powstać, ile będzie 
samochodów, jaki jest przewidywany ruch? 
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Proszę państwa, jak powiedziałem w nowych terenach możliwa jest 
lokalizacja mieszkań dla 1500 mieszkańców w wariancie, że  
w maksymalnej wielkości teren ten będzie przeznaczony na cele 
mieszkaniowe. Wtedy około niecałych 500 zatrudnionych by było  
w usługach, czyli łącznie użytkowników byłoby 2000 i to jest maksymalna 
możliwa liczba użytkowników. Gdyby rozwój tego terenu poszedł bardziej 
w kierunku usługowym to wtedy mieszkańców nie będzie natomiast 
zatrudnionych może być tam 1500 osób, czyli nieco mniej. Ten nowy 
program nie będzie obciążał parkingów istniejących terenów, ponieważ 
inwestorzy nowych inwestycji są zobowiązani do realizacji nowych 
miejsc parkingowych wedle tych wskaźników, które są w planie ustalone 
na terenie swoich inwestycji prawdopodobnie jako garaże podziemne. 
Nowy program powiększy ruch na ulicy Podkarpackiej w niedużym 
stopniu, dlatego że kierunkami wyjazdu z tej nowej zabudowy jest 
miasto, a więc dla nich będzie wygodniej wyjechać tymczasowym 
wyjazdem na ul. Słowackiego i potem w kierunku miasta. ci, którzy 
jechaliby do lotniska mają alternatywną drogę istniejącą, czyli przez 
Podkarpacką i Rondo de La Salle. Maksymalnie, jak powiedziałem, 2000 
użytkowników może być, oczywiście nie można zakładać, że oni 
wszyscy jednocześnie w 100% samochodami i to jeszcze po jednej 
osobie w samochodzie będą jeździć. Jest to lokalizacja tuż obok 
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przystanku PKM, więc znaczna część migrantów będzie korzystać  
z komunikacji zbiorowej, to jest też teren dobrze obsłużony przez 
transport autobusowy. Szacujemy, że około 30-40% podróży wykonuje 
się samochodami osobowymi, które zwiększą potok ruchu na  
ul. Podkarpackiej do około 300 pojazdów/godzinę. Jest to oczywiście 
więcej niż obecnie, ale jest to potok, który może być przeniesiony przez 
ul. Podkarpacką, dlatego że przepustowość takiej ulicy wynosi około 900 
pojazdów. Oczywiście problemem jest węzeł de La Salle, on już w tej 
chwili blokuje się w godzinach szczytu, ale jak powiedziałem plan 
przewiduje realizację alternatywnego wyjazdu, więc nie można odnosić 
sytuacji, że wszyscy nowi użytkownicy obciążą powyższy węzeł. Nie ma 
tu istotnych zagrożeń z punktu widzenia transportowego.  
 

Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Poproszę o odniesienie się do uwag, które nadesłali mieszkańcy oraz 
przedstawiciele zarządów wspólnot mieszkaniowych, ponieważ padły 
poważne zrzuty i zastrzeżenia do procesu konsultacji społecznych, które 
zostały przeprowadzone. Uznano je za kompletną fikcję symulującą 
demokrację samorządową, nie uwzględniono żadnych uwag. Mimo, iż 
były podpisy 240 mieszkańców, podsumowane zostały konsultacje 
według relacji osób, które w nich uczestniczyły. Wy możecie sobie 
podyskutować, a na koniec my powiemy jak ma być i tak będzie. Mogę 
prosić o komentarz? 
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Proszę państwa, niestety tak często jest, że uczestnicy dyskusji uważają, 
iż odrzucenie ich uwag jest przejawem braku konsultacji. Konsultacji było 
wyjątkowo dużo. Mówię o konsultacjach ponad ustawowych. Były dwa 
spotkania poprzedzające dyskusję publiczną, na dyskusji publicznej było 
około 15 osób. Chcę zwrócić uwagę, że szereg z wniosków rady 
dzielnicowej zostało uwzględnionych w toku tych dyskusji i w toku, nawet 
o tym mówiłem, prac przed wyłożeniem do publicznego wglądu  
w związku z czym te uwagi w procedurze wyłożenia do publicznego 
wglądu i uwag nie zostały odnotowane, bo one już zostały uwzględnione 
wcześniej. Chodzi o dopuszczalność lokalizacji urządzeń sportowo-
rekreacyjnych w północnej części. Także uwzględniliśmy uwagę, 
proponowaliśmy podziały istniejącego osiedla dla celów wydzielenia 
wspólnot. Rada dzielnicowa nie chciała takich podziałów, więc one nie 
zostały uwzględnione. Szereg zbieżnych uwag z postulatami dzielnicy 
było uwzględnionych. Drugi wyjazd jest kluczowym problemem 
komunikacyjnym już stanu obecnego i był on projektowany zgodnie  
z wnioskami rady dzielnicy, natomiast powrócę do bliższego omówienia 
tych uwag. To państwo muszą ocenić, czy argumentacja za odrzuceniem 
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uwag jest właściwa i przekonywująca. Żeby tą oś kompozycyjną w ulicę 
Prezydent uznał, że nową strukturę trzeba krystalizować wokół nowej 
przestrzeni, w której jest dopuszczony ruch pieszy i ruch rowerowy, ona 
może być wykorzystana w związku z zabudową na ogródki 
gastronomiczne, na miejsce spotkań mieszkańców. Będzie to urządzona 
przestrzeń publiczna, która jest w tym osiedlu niezwykłe potrzebna. 
Równocześnie spełnia ona walory komunikacyjne ruchu pieszego  
i rowerowego, ponieważ stanowi dogodne dojście do przystanku PKM. 
Zrobienie z tego zwykłe ulicy z chodnikami uważamy za znacznie gorsze 
rozwiązanie, ruch kołowy będzie się odbywał w sposób nie kolizyjny  
z ruchem pieszym. Była propozycja, żeby dominanty wysokościowe 
przenieść pod las. Proszę państwa, trudno jest dokonywać rozstrzygnięć 
kompozycyjnych większością głosów. Te dominanty kompozycyjne są  
w planie odwzorowane niebieskimi kółkami, flankują z obu stron plac 
pięciokątny u wejścia do ciągu pieszego. Wydaje się, że takie 
podkreślenie ciągu pieszego jest niezbędne i ze względów 
kompozycyjnych uzasadnione, natomiast nie jest celowe i nie jest 
logiczne, żeby dominanty, one nie są wtedy dominantami, tylko 
przypadkowymi wieżowcami postawionym gdzieś z boku. Mieszkańcy 
także zgłaszali obawę i jest to obawa niesłuszna, że ta zabudowa części 
zachodniej spowoduje zacienie ich mieszkań i się pogorszą warunki 
zamieszkania. To jest nieprawdziwa teza, ponieważ na całym terenie 04 
dopuszczona jest wysokość co prawda o 1 kondygnację większa niż 
zabudowa istniejąca w rejonie osiedla Podkarpacka, jednak grunt w tę 
stronę opada i wysokość zabudowy o jedną kondygnację wyższa będzie 
dokładnie taka sama, jak wysokość istniejącej zabudowy wielorodzinnej 
w osiedlu Podkarpacka. Tylko te dwie dominanty są o ograniczonej 
powierzchni, które podkreślą kompozycję tego osiedla, natomiast ich 
cień będzie wąski, ponieważ powierzchnia zabudowy jest limitowana do 
600 m2. Obecnie obowiązujące prawo budowlane bada zacienienie  
i ograniczenie widoczności, więc takich obaw nie ma. Duże zastrzeżenia 
zwracali uwagę właściciele garaży, tutaj nie ma procedury 
wywłaszczenia garaży, mimo przeznaczenia na cele mieszkaniowo-
usługowe, w ramach którego garaże są zgodne z planem, więc właściciel 
garaży mają pełną władze dotyczącą swoich własności.  
 

Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Jak słucham pana i czytam te uwagi, to obawiam się i mam takie 
wrażenie, że po raz kolejny po to jest zmieniany plan, żeby uczynić teren 
bardziej atrakcyjnym dla inwestorów budowlanych i po to, żeby znowu  
w pewien sposób forować deweloperów. To jest moje wrażenie, 
oczywiście państwo możecie mieć inne. Proponuję wszystkim radnym 
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zanim zagłosują, żeby przeczytali to, co przyszło dziś w nocy – uwagi 
mieszkańców i zgodnie ze swoim sumieniem zagłosować. Dziękuję. 
 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie przewodniczący, panie dyrektorze, wysoka rado, nie widać na tym 
planie mapy, brakuje takiej informacji, Nowa Abrahama planowana jest 
po tej stronie torów, po której jest ulica Podkarpacka, bo w wyobraźni 
trudno było sobie wyobrazić jak ruch pojazdów może się przenieść na 
drugą stronę torów, czyli nie ma skrzyżowania na Słowackiego, żeby 
jechać w dół, jedynie przez Rondo de La Salle. Alternatywą ewentualnie 
będzie droga Nowa Abrahama w kierunku dzisiejszego skrzyżowania 
Abrahama z Grunwaldzką, to jest ta oferta, o której się mówi, ze to 
osiedle będzie miało inny wyjazd natomiast rzeczywiście z czym 
mieszkańcy zwracali się do nas, to tutaj dogęszcza się zabudowę przy 
węźle PKM. Pytanie jest czy miasto Gdańsk zabezpieczyło pod ten 
węzeł odpowiednie grunty, żeby ten teren mógł racjonalnie 
funkcjonować, żeby nie był nie przyjazny, żeby można było się 
zatrzymać, przesiąść, wysadzić kogoś z samochodu. Trudno mi ocenić, 
czy takie drobiazgi w trakcie projektowania się zauważa, gdyż trudno mi 
jest na podstawie tej mapy ocenić czy ten plan obejmuje cały węzeł. 
Mam wrażenie, że może nie cały. Okazuje się, że na podstawie państwa 
prezentacji, że pomimo tych argumentów oni nadal są 
nieusatysfakcjonowani, czyli że te argumenty nie przekonały 
mieszkańców, że są dla nich korzystne albo rada miasta ma wyważyć 
korzyść dla ogółu mieszkańców kosztem mieszkańców tego osiedla, bo 
zdaje sobie sprawę, że w tej dolnej części planu są to tereny, które staną 
się atrakcyjne dla właścicieli, a w ogóle dla deweloperów, ponieważ jest 
w okolicy przystanek PKM. Dzisiaj może te tereny, na których widzimy 
drzewa być może będą stały wieżowce i stąd jest prawdopodobnie taki 
niepokój ze strony mieszkańców. Być może ten węzeł obrośnie wieżami 
w okolicy, tym bardziej mówi się o 40 m, a to są wysokie budynki, a wiec 
duża gęstość. Dziękuje bardzo. 
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Panie przewodniczący, wysoka rado, jeszcze powtórzę, rysunek planu 
nie zawiera wszystkich szczegółów. Jeśli chodzi o PKM i przystanek 
PKM to jest ten plan dokładnie zgodny z realizowaną inwestycją, 
natomiast ul. Nowa Abrahama przewidywana jest po zachodniej stronie 
linii PKM na odcinku do ul. Polanki przebiega równolegle, a dalej tak jak 
pan radny zauważył wchodzi w ul. Abrahama nie tak dokładnie, ale mniej 
więcej, stąd ta nazwa bo jest to przedłużenie istniejącej ul. Abrahama. 
Dalej ta droga ma być doprowadzona do Zaspy, do ul. Rzeczpospolitej. 
Proszę państwa, natomiast kwestia dojazdu tymczasowego, ponieważ 
ul. Nowa Abrahama będzie realizowana w bardziej odleglej przyszłości 
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zapewne później niż może powstać zabudowa, wiec do czasu realizacji 
tej ulicy projekt planu przewiduje tymczasowe powiązanie osiedla 
Niedźwiednik z ul. Słowackiego, które będzie funkcjonowało tak długo, 
aż powstanie ul. Nowa Abrahama w jej docelowym przekroju, a wtedy 
ten odcinek nie będzie mógł pełnić roli tymczasowego dojazdu, 
zlikwidowane zostanie tymczasowe połączenie, a będzie mógł powstać 
parking. Zostanie utworzony drugi wjazd. Jeśli chodzi o atrakcyjność, 
chce przy pomnieć, ze cała intencją planu było zwiększenie możliwości 
inwestycyjnej na tym terenie z uwagi na bodziec rozwojowy jakim jest 
PKM i tuz obok występujący przystanek. Obecnie są głównie baraki po 
budowie prawdopodobnie osiedla Podkarpacka, w której są różne 
podmioty usługowe, więc to jest ekstensywne wykorzystanie i to jest 
marnowanie renty gruntowej, stąd naturalna oczywistością jest, ze w tak 
dogodnym miejscu trzeba zbudować inwestycje bardziej efektywną, 
ekonomiczna i atrakcyjną. Intensywność, która jest tutaj dopuszczona 
jest intensywnością wysoką, śródmiejską, przypomnę, że dla 
istniejącego osiedla wielorodzinnego intensywność wynosi 1,2 ale jest to 
w pewnym oddaleniu od stacji, tu jest bezpośrednie sąsiedztwo do stacji 
z odstępem w dystansie od 100 m, więc tak naprawdę luksusowo, stąd 
ta wyższa intensywność. Może to być wykorzystane na mieszkania albo 
na usługi i taka jest intencja, więc trudno. Ja nie podzielam obaw 
mieszkańców, że ta większa intensywność w jakimkolwiek stopniu 
ograniczy ich walory mieszkaniowe, wręcz przeciwnie ta budowa osłoni 
ich od hałasu, który w sposób oczywisty kolej metropolitalna będzie 
generować. Uważam, że ta nowa inwestycja poprawi obraz i także  
w związku z tym wartość całego obszaru napłyną tam nowi ludzie, nowe 
usługi, nowe miejsca pracy, więc korzyści będą nie tylko okołomiejskie, 
ale także korzyści lokalne i jak powiedziałem obawy mieszkańców  
o przerost natężenia ruchu na ul. Podkarpackiej są nadmierne  
i niepotrzebne. W tej chwili rzeczywiści ruch tam jest znikomy, rzędu 70 
samochodów na godzinę, proszę sobie wyobrazić, że jest to jeden 
samochód na minutę, a prognozowany przez nas ruch, który jest 
prognozowany na podstawie okołomiejskiego ruchu drogowego opisuje  
i uwzględnia również przyrosty innych substancji poza granicami planu. 
W liście przedstawiciele rady dzielnicy mnożą obawy wynikające  
z nowych inwestycji, które dzieją się w sąsiedztwie. Chce powiedzieć, że 
te nowe inwestycje są w modelu uwzględnione i na podstawie tego 
modelu wzrost potoku ruchu będzie mniej więcej 1/3 przepustowości ul. 
Nowej Podkarpackiej, natomiast obawy o niemożność przejechania 
przez węzeł de La Salle są o tyle nieuzasadnione, że będzie drugie 
połączenie. Naprawdę nie ma tutaj takich zagrożeń.   
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Radna EMILIA LODZI ŃSKA 
Dziękuję bardzo, mam pytanie dotyczące liczby miejsc parkingowych. 
Jedną z obaw mieszkańców jest, że zostaną im zabrane miejsca 
parkingowe w rejonie ul. Podkarpackiej. Mam prośbę, żeby szczegółowo 
opisać jaka liczba miejsc jest w chwili obecnej proponowana i czy 
faktycznie te miejsca parkingowe zostaną zabrane? Dziękuję.  
 

Radny JERZY MILEWSKI 
Mówił pan, że inwestycja Nowa Abrahama, to jest odległa przyszłość, że 
całość tych terenów inwestycyjnych, o których mówimy będzie ciążyć do 
ul. Słowackiego, wspomniał pan o kwestii ronda de La Salle, że tam nie 
widać problemów, ale mówił pan, że ten ruch jest skierowany w kierunku 
miasta. otóż na chwilę obecną na tym odcinku bardzo często są korki, 
więc chciałbym zapytać, czy przewidujecie państwo dodatkowe 
inwestycje, które miałyby poprawić inwestycje i udrożnić ten odcinek 
Słowackiego od ronda de La Salle do centrum miasta? natomiast jeśli 
chodzi o kwestie konsultacji społecznych, to rzeczywiście to, że 
wnioskodawca nie jest pewien czy były 2 razy, czy 20 dobrze nie 
wygląda. Dziękuję.  
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Jeśli chodzi o miejsca parkingowe bilans miejsc parkingowych, które 
mogą ulec, przypominam, że ulegną likwidacji tylko jeśli właściciele 
garaży się zgodzą sprzedać swój grunt, czyli raczej nie ulegną one 
likwidacji, ten bilans wskazuje przyrost 12 miejsc parkingowych, ulegną 
likwidacji te miejsca parkingowe, nie garaże, w rejonie skrzyżowania 
nowej ulicy 010 i ul. Podkarpackiej. Jeśli chodzi o korki na  
ul. Słowackiego, to niestety, jak zbudujemy nowe i poprawiony układ 
drogowy, to wielu nowych kierowców jest chętnych do skorzystania z tej 
wygodnej trasy, więc to nie tędy droga. W przyszłości jest przewidywana 
Nowa Abrahama, która jest bardzo wygodnym geometrycznie 
połączeniem rejonu Niedźwiednika, także Piecek Migowa z północną 
częścią miasta, czyli Oliwą i Zaspą, to jest jedyne planowane w tej chwili 
rozwiązanie drogowe, natomiast nacisk trzeba położyć na poprawę 
komunikacji zbiorowej. Linia tramwajowa, która przez ulicę Nowa 
Abrahama i nową Bulońską miała łączyć bezpośrednio rejon dzielnic 
zachodnich, południowych, rejon świętokrzyskiej z Oliwą i Zaspą. Ta 
koncepcja nieco się zakłóciła w związku z realizacją PKM, ponieważ na 
tym odcinku właśnie powstaje wedle obecnej koncepcji, jakby dwie 
równoległe pary  transportu szynowego: tramwajowa i PKM. Może to 
funkcjonować w ten sposób, że linia tramwajowa prowadzona od strony 
Piecek-Migowa kończy się na przystanku Brętowo z bardzo wygodną 
przesiadką na PKM, którą można dojechać do Wrzeszcza, można 
rozważyć, żeby te linie tramwajowe wprowadzić w tory kolejowe i na 
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pewnym odcinku ruch odbywał się wspólnie tramwajowo kolejowy, to  
w zachodniej Europie się stosuje, u nas przepisy kolejowe są bardzo 
restrykcyjne, więc na razie tego nie można wprowadzić i jest także 
możliwość trzecia, żeby jednak zbudować równoległą parę torów na 
długości miej więcej 1,5 km. Jest to oczywiście droższe, ale dla 
pasażerów by to było wygodniejsze,. Zobaczymy jak PKM będzie się 
obciążała, jaką częstotliwość uzyska i ta ewentualność jest do 
rozważenia. Projekt planu ma taką rezerwę terenu, że nawet te 
najbardziej terenochłonne rozwiązanie się w tych granicach mieści.  
 

Radna MAŁGORZATA CHMIEL 
Dziękuję. Chciałam tylko odpowiedzieć panu profesorowi Czaudernie, że 
te uwagi, które mieszkańcy złożyli do państwa, tak jak powiedział 
dzisiejszej nocy, my je znamy od dawna i dokładnie do każdego  
z poruszonych tematów odnieśliśmy się na posiedzeniu komisji, po za 
tym ma nadzieję, że pan dyrektor wyjaśnił i odniósł się do każdego. 
Dziękuję. 
 

Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Chciałem się odnieść do wypowiedzi pana Milewskiego, my chyba  
w różnych miastach mieszkamy, bo ja codziennie przejeżdżam 3-4 razy 
ul. Słowackiego i rondo de La Salle, bo tam mieszkam. Jadę z zegarkiem 
w ręku, mogę nawet pójść o zakład, w normalny dzień jadę 8-10 minut 
od ronda de La Salle, do Oliva Gate. Oczywiście jest problem  
w weekend, gdzie w piątek jadę 12 minut, bo wszyscy budowlańcy, 
którzy są z poza Gdańska akurat wyjeżdżają. Dziękuję bardzo. 
 

Radna EMILIA LODZI ŃSKA 
Proszę o wyjaśnienia na temat tych miejsc postojowych, bo mieszkańcy 
piszą, że w chwili obecnej jest tam 60 miejsc postojowych, co prawda 
inwentaryzacja pokazała, że jest 14 miejsc postojowych, natomiast pan 
powiedział, że liczba zostanie zwiększona o 12 miejsc postojowych, czy 
w takim razie tych miejsc będzie 72? Tak? Dziękuję bardzo. 
 

Radny JERZY MILEWSKI 
Czy ten bilans miejsc postojowych dotyczy również obszaru, który 
zaznaczony jest 011ks, czy to jest również z uwzględnieniem miejsc 
postojowych, tak? Czy ja dobrze rozumiem, że ta część jest ściśle 
powiązana z inwestycją Nowa Abrahama? Czyli one powstaną 
wcześniej? Niezależnie od Nowej Abrahama, tak?  
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Czy ta droga jest powiązana z Nową Abrahama, w jakimś sensie jest, ale 
negatywnym, bo do czasu realizacji ul. Nowej Abrahama przez ten teren 
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11ks i przez teren 012kk98 będzie prowadzona ta ulica tymczasowa 
dopiero z chwilą realizacji Nowej Abrahama i likwidacji tego 
tymczasowego połączenia na rzecz połączenia docelowego, ten odcinek 
011ks zostanie uwolniony z funkcji drogowej i będzie mógł być 
przeznaczony w miejsca parkingowe to się mieszczą te miejsca 
dodatkowe parkingowe. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Pani z platformy, która zabierała głos w tej sprawie chciałem zwrócić 
uwagę, że ten bilans, o którym państwo mówią dotyczy również tej 
przestrzeni 011ks, a te miejsca parkingowe powstaną dopiero wtedy, 
kiedy zrealizowana będzie Nowa Abrahama, czyli albo bardzo późno, 
albo w ogóle. Ten bilans należy traktować jako bilans teoretyczny, bo te 
miejsca pojawią się wtedy, kiedy zostanie zrealizowana Nowa 
Abrahama, to jest jedno. Drugie, to pana Zdanowicza chciałbym zaprosić 
na kawę o w pół do 8 i pojedziemy sobie razem do Wrzeszcza 
Słowackiego, będziemy stać około pół godziny. Codziennie tamtędy 
jeżdżę, tam się stoi około pół godziny. 
 
Radna EMILIA LODZI ŃSKA 
Nie prawdą jest, że zostaną wszystkie miejsca zlikwidowane, ale w takim 
razie prosimy pana dyrektora o precyzyjną informację jaka będzie liczba 
miejsc do momentu jak Nowa Abrahama nie będzie jeszcze 
funkcjonowała, proszę o taką informację. Dziękuję. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Będzie taka sama liczba miejsc, jak w stanie istniejącym, a te 12 miejsc 
dodatkowych to właśnie na terenie 011ks.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 32? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        4 
      wstrzymało si ę   -        7 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/25/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nied źwiednik  

rejon ulic Słowackiego i Podkarpackiej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 
 

 

5) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM – odcinek Kiełpinek Zachód  
w mieście Gdańsku (druk 35) 

 
 

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 35 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 35? 

Za    -      23 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Uchwał ę Nr V/26/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM – odcinek 

Kiełpinek Zachód w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 
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6) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Wrzeszcz Górny rejon ulicy 
Sosnowej 2 w mieście Gdańsku  
(druk 19) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 19 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 19? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/27/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny  

rejon ulicy Sosnowej 2 w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 
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7) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Główne Miasto rejon ulicy Mariackiej 
1 w mieście Gdańsku (druk 21 + 
autopoprawka) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 21 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 21 z autopoprawką? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/28/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto  

rejon ulicy Mariackiej 1 w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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8) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Główne Miasto rejon ulicy Kleszej  
w mieście Gdańsku (druk 22) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 22 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 22? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/29/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto  

rejon ulicy Kleszej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
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9) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Główne Miasto rejon ulic Św. Ducha 
i Mokrej w mieście Gdańsku  
(druk 23) 

 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 23 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 23? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 
 

Uchwał ę Nr V/30/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto  
rejon ulic Św. Ducha i Mokrej w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 
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10) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Główne Miasto rejon ulicy  
Św. Ducha i ław mięsnych  
w mieście Gdańsku (druk 24) 

 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 24 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 24? 
 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/31/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Główne Miasto  

rejon ulicy Św. Ducha i ław mi ęsnych w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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11) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Jelitkowo rejon ulicy Jelitkowskiej  
6 w mieście Gdańsku  
(druk 27) 

 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 27 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 27? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 
 

Uchwał ę Nr V/32/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Jelitkowo  
rejon ulicy Jelitkowskiej 6 w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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12) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Brętowo rejon ulicy Słowackiego 
125 w mieście Gdańsku  
(druk 30) 

 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 30 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 30? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/33/15 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Br ętowo  

rejon ulicy Słowackiego 125 w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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13) w sprawie zmiany uchwały  
nr LII/1151/14 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 
roku o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Młode Miasto w rejonie ulicy Jana  
z Kolna i traserni w mieście 
Gdańsku (druk 28) 

 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 28 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Panie dyrektorze, tam był plan zagospodarowania 
przestrzennego dotyczący tych terenów jako terenów przemysłu 
stoczniowego, czy to ogranicza te tereny?  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Panie przewodniczący, w tej części ten teren przemysłowy był bardziej  
w głębi, tam gdzie są nie dotyczy, natomiast w tej części istotną  
i pierwotną przyczyną podjęcia planu jest wykształcenie placu przed 
trasernią, bo w planie obowiązującym w pierzei Jana z Kolna jest 
limitowana wysokość do poziomu 1 kondygnacji, niestety jest to za 
wysoko, żeby widzieć z chodnika. Wedle nowego projektu tutaj będzie 
wyłączenie zabudowy na odcinku placu, tak żeby plac był poszerzeniem 
ul. Jana z Kolna i równocześnie zapewnił dobry wgląd na zabytkową 
elewację. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Czy to będzie to ograniczało możliwości przemysłowe? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Nie, wszystkie cele przemysłowe są zachowane.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie dyrektorze, moje pytanie dotyczy przebiegu ul. Jana z Kolna, czy 
dlatego nie ma zmiany granic tej ulicy, że ta przebudowa jest związana  
z rozwinięciem Nowej Wałowej, bo ona nie jest skończona. Dlaczego, bo 
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tam są tylko 3 pasy ruchu, a powinny być 4, w związku z tym to czeka na 
jakąś perspektywę, czy jest to jakieś logiczne rozwiązanie, że nie ma 
tego w granicach tego planu? Dziękuję.   
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Poszerzenie tego planu jest po to, żeby ustalić na zachodnim krańcu 
tego terenu przeznaczenie drogowe. Sama droga w pozostałej części 
poza granicami jest ustalona w planie i ma być tam przekrój 4-pasowy 
plus tramwaj, plus ścieżka rowerowa, plus chodnik i ten przekrój  
w całości musi być pchnięty w stronę zachodnią, bo na wschodniej 
części, gdzie dawniej miało się to rozbudować, pozostaje tor do 
stadionu.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 28? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        2 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/34/15 
 

w sprawie zmiany uchwały nr LII/1151/14 Rady Miasta  
Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 roku o przyst ąpieniu  

do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Młode Miasto w rejonie  

ulicy Jana z Kolna i traserni w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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14) w sprawie odstąpienia od 
sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Wrzeszcz – rejon ulicy Braci 
Lewoniewskich i ulicy Kościuszki  
na zapleczu dawnej Kolonii Abbega 
w mieście Gdańsku (druk 20) 

 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 20 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 20? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr V/35/15 
 

w sprawie odst ąpienia od sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz –  

rejon ulicy Braci Lewoniewskich i ulicy Ko ściuszki  
na zapleczu dawnej Kolonii Abbega w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 
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15) w sprawie ogłoszenia roku 2015 
Rokiem Pamięci o tych, którzy 
przybyli do Gdańska z dawnych 
kresów wschodnich Polski  
(druk 33) 

 
 
 
ANNA CZEKANOWICZ–DR ĄŻEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 33 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opinia pozytywna. 
 
Radny MAREK BUMBLIS 
Jestem bardzo wdzięczny pani prezes Bożenie Kisiel za to, że w imieniu 
Towarzystwa Miłośników Wilna i Ziemi Wileńskiej zgłosiła taki wniosek, 
bo uciekłoby nam coś bardzo ważnego dla historii i tożsamości miasta. 
Nasi bracia i siostry, dziadkowie, ojcowie, jesteśmy im to winni, żeby była 
pamięć o nowożytnych korzeniach Gdańska. Dziękuję.  
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Nie wiem, czy wypada mi mówić, bo ja akurat jestem z tej grupy, 
ponieważ w Gdańsku wylądowałem w lipcu 1945 r. we Wrzeszczu i w tej 
prawie się rozczuliłem, bo to jednak tak szybko minęło, a Gdańsk jest 
mimo wszystko najpiękniejszy. Dziękuję bardzo. 
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Ja również niezmiernie się cieszę, bo też mam wileńskie korzenie  
i chciałabym się dowiedzieć, czy uchwalenie przez Radę Miasta roku 
kresowian będą towarzyszyć imprezy kulturalne, konferencje naukowe, 
czy to będzie miało szczególną oprawę? Ponieważ dotyczy to naszej 
ważnej i pięknej historii. 
 
ANNA CZEKANOWICZ–DR ĄŻEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury 
Planowane są rozmaite działania. Po pierwsze w marcu planujemy 
konferencje zrealizowaną wspólnie z Polską Akademią Nauk, która 
będzie dotyczyła 70. rocznicy powrotu Gdańska do Rzeczpospolitej. Po 
drugie Towarzystwo Przyjaciół w Wilnie i Ziemi Wileńskiej planuje  
z Wydziałem Etnograficznym Uniwersytetu Gdańskiego w maju dużą 
konferencję poświęconą przesiedleniom oraz planujemy w październiku 
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konferencję z Instytutem Filologii Polskiej Uniwersytetu Gdańskiego, 
które będzie mówiło o rozwoju piśmiennictwa i literatury po 45. roku  
w Gdańsku. To są trzy największe wydarzenia. Będziemy oczywiście 
również w przypadku takich imprez, jak święto miasta, które odbywa się 
w ostatni weekend maja, przypominali o tym, że obchodzimy 70. 
Rocznicę. Chcemy tez przeprowadzić cały ciąg działań, które będą 
pokazywały w jaki sposób zmieniła się przestrzeń miasta pomiędzy  
1945 r., a 2015. Z tego powodu odbędą się całe cykle spacerów po 
mieście, które będą pokazywały miejsca, o który w bardzo wielu 
przypadkach część mieszkańców nie wie, że stanowiły miejsca 
niesłychanie istotne w 1945 r. bo przecież przesiedleńcy, którzy 
przybywali do Gdańska ze wschodnich kresów Rzeczpospolitej nie 
przybywali w miejsce, które my dzisiaj znamy jako dworzec kolejowy, 
czyli na stację Gdańsk Główny, oni przybywali na dworzec Gdańsk 
Kłodno, który już dzisiaj nie istnieje, a który znajduje się w okolicach  
ul. Toruńskiej i Chmielnej. Chcemy również przedstawić Komisji  
ds. pomników i tablic oraz Prezydentowi Miasta Gdańska projekt 
ustanowienia tablicy w miejscu, w którym te transporty pierwsze 
przybywały do Gdańska. W tej chwili trwają ustalenia z zarządcami 
terenu, bo jest to teren Polskich kolei Państwowych, a nie Gminy Miasta 
Gdańska, jakie są planowane przekształcenia w tym terenie, by podjęty 
wysiłek ustanowienia tej tablicy nie spotkał się później z okolicznościami, 
które będą zmuszały nas do jej przemieszczania. To są najważniejsze 
wydarzenia zaplanowane w 2015 r. związane z rokiem pamięci powrotu 
Gdańska do Rzeczpospolitej. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 33? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/36/15 
 

w sprawie ogłoszenia roku 2015 Rokiem Pami ęci  
o tych, którzy przybyli do Gda ńska  

z dawnych kresów wschodnich Polski 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 

 
 
 

16) w sprawie określenia formy, 
wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla repatriantów  
z Kazachstanu, zaproszonych na 
pobyt stały do Gdańska (druk 41) 

 
 
 

TERESA KLEGER-RUDOMINO – Dyrektor Wydziału Spraw 
Obywatelskich 
Przedstawiła projekt uchwały druk 41 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 
opiniowała pozytywnie. Glos w dyskusji pan radny Adam Nieroda. 
 
Radny ADAM NIERODA 
Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Bardzo dobry program, 28 
rodzina przez 8 lat, to naprawdę dobry wynik, natomiast mam takie 
pytanie, czy w jakiś sposób są monitorowane losy tych rodzin, tzn. jak 
sobie radzą na rynku pracy, jak sobie radzą z edukacją, czy może muszą 
korzystać z pomocy miasta? 
 
TERESA KLEGER-RUDOMINO – Dyrektor Wydziału Spraw 
Obywatelskich 
Te rodziny nie potrzebują pomocy społecznej, mają zatrudnienie, 
jesteśmy na bieżąco w kontaktach. Jeżeli są to małe dzieci, to są 
potomkowie tych rodzin, często są to dzieci chodzące do szkoły 
podstawowej, do gimnazjum, mamy kontakt z tymi ludźmi. Wszystkie 
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osoby jak do tej pory pracują, ponieważ jest to też pomoc dla 
pracodawcy, przez okres 2 lat jest refundowana część kosztów 
wyposażenia i utrzymania tego stanowiska. Tak więc nie mamy 
problemów. Raz w roku jest organizowane spotkanie. 
 
Radny JAROMIR FALANDYSZ 
Czy miasto planuje pomoc dla ewentualnych uchodźców polskiego 
pochodzenia z Ukrainy? Ja wiem, że to jest inny status, to nie są 
repatrianci, tylko uchodźcy, ale czy jest taka możliwość pomocy, czy są 
czynione działania w tę stronę? 
 
TERESA KLEGER-RUDOMINO – Dyrektor Wydziału Spraw 
Obywatelskich 
Jeżeli będzie taki wniosek państwa na pewno miasto będzie rozważać, 
rzeczywiście nie są to repatrianci w myśl ustawy o repatriantach z byłych 
terenów Związku Radzieckiego, ale części azjatyckiej. Rada Ministrów 
ma delegacje do określenia tych repatriantów, pomocy w ramach tej 
ustawy z innych terenów Związku Radzieckiego. Na razie jest nie zostało 
wprowadzone. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dopowiem tylko panu radnemu, że słuchałem pracodawców, którzy 
zastanawiają się nad tym, żeby nie wykupić dla dwóch przynajmniej 
rodzin mieszkań i zagwarantować w swoich firmach pracę.  
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Powiedziała pani, że ci państwo, którzy przyjadą z Kazachstanu, to są 
emeryci, czy dobrze zrozumiałam? A jak będzie z ich emerytura? Czy 
oni będą mieli emeryturę na takim poziomie, jak w Polsce, czy ta 
emerytura będzie dużo niższa, taka jaką by dostawali w Kazachstanie? 
 
TERESA KLEGER-RUDOMINO – Dyrektor Wydziału Spraw 
Obywatelskich 
To są uprawnienia emerytalne tam nabyte. Oni przyjeżdżają do nas jako 
emeryci, więc jest tylko kwestia dostosowania do tych warunków, które 
są na tym poziomie odpowiednio przeliczając. 
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
A czy my możemy coś zrobić w tej kwestii? To będzie mniej niż głodowa 
wysokość tej emerytury. Czy możemy nad tym pomyśleć? 
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TERESA KLEGER-RUDOMINO – Dyrektor Wydziału Spraw 
Obywatelskich 
Jest to sprawa organów emerytalnych, natomiast my mamy na bieżąco 
kontakt z tymi ludźmi, dostaną mieszkanie od nas plus dofinansowanie, 
tu pomoc państwa, jeśli państwo zaakceptujecie. Dodatkowo, te dwie 
osoby dostaną 18 tys. ze Skarbu Państwa, także koszty pokrycia 
przyjazdu, to jest na bieżąco monitorowane w tym zakresie, w jakim 
miasto może pomóc tym ludziom.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Jak się z nimi spotykamy przynajmniej raz w roku, to 
oni bardzo dobrze sobie radzą, mają pracę, kończą tu studia, nawet 
doktoraty robili niektórzy. Jeśli potrzebują pomocy, to również ją 
otrzymują, jest to pomoc w ramach bardziej mieszkaniowych niż 
emerytalnych, czy też pomoc w zatrudnieniu. Przypomnę jest to druk 41. 
Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 41? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/37/15 
 

w sprawie okre ślenia formy, wysoko ści  
i trybu przyznania pomocy dla repatriantów z Kazach stanu,  

zaproszonych na pobyt stały do Gda ńska 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 
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17) w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie upoważnienia Zastępcy 
Prezydenta Miasta Gdańska  
do reprezentowania Miasta 
Gdańska w Zgromadzeniu 
Metropolitalnego Związku 
Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej, 
wyboru dodatkowych członków 
Zgromadzenia oraz udzielenia 
upoważnienia do oddawania głosów 
w imieniu członków Zgromadzenia 
(druk 25) 

 
 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 25 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Wypadałoby się zapytać pana prezydenta Piotra Grzelaka, 
czy się zgadza. 
 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Tak panie przewodniczący, to byłby dla mnie zaszczyt. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 25? 
 

Za    -      19 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        6 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/38/15 
 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie upowa żnienia 
Zastępcy Prezydenta Miasta Gda ńska do reprezentowania 

Miasta Gda ńska w Zgromadzeniu Metropolitalnego Zwi ązku 
Komunikacyjnego Zatoki Gda ńskiej, wyboru dodatkowych 

członków Zgromadzenia oraz udzielenia upowa żnienia  
do oddawania głosów w imieniu członków Zgromadzenia  

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

 
 
 

17 A) w sprawie delegowania radnych 
Miasta Gdańska do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku  
(druk 43)  

 
 
 
ANNA WIRSKA – Przewodnicz ąca Komisji Samorz ądu i Ładu 
Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 43 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 43? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 
 
 



 62

Uchwał ę Nr V/39/15 
 

w sprawie delegowania radnych Miasta Gda ńska  
do składu Komisji Bezpiecze ństwa i Porz ądku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 

 
 
 

17 B) sprawie powołania delegatów 
Miasta Gdańska do stowarzyszenia 
Związek Miast Nadwiślańskich 
(druk 44) 

 
 
 
ANNA WIRSKA – Przewodnicz ąca Komisji Samorz ądu i Ładu 
Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 44 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 44? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/40/15 
 

sprawie powołania delegatów Miasta Gda ńska do 
stowarzyszenia Zwi ązek Miast Nadwi ślańskich 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
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18) w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie utworzenia Polskiej Unii 
Mobilności Aktywnej (druk 34) 

 
 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 34 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna,  
K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna, K. Zrównoważonego 
Rozwoju – pozytywna, K. Turystyki i Promocji – pozytywna. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 34? 
 

Za    -      25 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        7 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/41/15 
 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia  
Polskiej Unii Mobilno ści Aktywnej 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 
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19) w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek 
kalkulacyjnych dotacji 
przedmiotowych dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład 
Budżetowy w Gdańsku na 2015 rok 
(druk 36)  

 
 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 36 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 36? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/42/15 
 

w sprawie ustalenia jednostkowych stawek kalkulacyj nych 
dotacji przedmiotowych dla Gda ńskiego Zarz ądu 

Nieruchomo ści Komunalnych Samorz ądowy Zakład 
Bud żetowy w Gda ńsku na 2015 rok 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 
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19 A) w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty dla 
nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy (druk 80 + 
autopoprawka)  

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 80 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Panie prezydencie, rozumiem zmianę na stanowisku i że jest pan 
stosunkowo młodym urzędnikiem, jeżeli chodzi o czas sprawowania 
funkcji. Przypomnę tylko, że zobowiązania pana poprzednika, 
prezydenta Lisickiego, były takie, że jeżeli po rozstrzygnięciu przetargów 
okaże się, że system jest zawyżony finansowo, czyli łupicie państwo 
mieszkańców Gdańska, to te stawki ulegną obniżeniu. Zostały obniżone 
po 9 miesiącach, ale w dalszym ciągu, z informacji prasowych oraz na 
komisji od pana dyrektora wiemy, że o ile w pierwszych 9 miesiącach, 
tam gdzie nie było redukcji stawek, to około 20-stu kilku milionów 
państwo zarobiliście na gdańszczanach i w okresie bieżącym, jaki jest 
teraz, koszt funkcjonowania systemu jest niższy o około 17 mln  
w stosunku do tego, co państwo pobieracie. Pana poprzednik się 
zobowiązywał, że żadne pieniądze, które wchodzą do systemu nie będą 
zagospodarowywane przez miasto kosztem gdańszczan i to zostanie im 
zrekompensowane, czy zwrócone. Uważam, że w tym momencie byłaby 
dobra okazja w wyniku tego, że ustawa nas obliguje, żebyśmy tą 
uchwałę zmienili, żeby rzeczywiście te stawki opłat za śmieci w jakiś 
sposób urealnić tak, żeby gdańszczanie nie nadpłacali w dalszym ciągu 
za usługę odbioru odpadów komunalnych. Co prawda przypomnę, że 
Donald Tusk w 2007 r. mówił, że do władzy idzie ekipa, która będzie 
trzymała łapę w naszych kieszeniach, ale nie spodziewałem się, że to 
dotyczy również samorządu. Dziękuję. 
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Radny PIOTR BORAWSKI 
Pan radny doskonale wie, że nad całym systemem czuwa Regionalna 
Izba Obrachunkowa i nie ma żadnej możliwości co do tego, żeby 
jakakolwiek złotówka mieszkańca Gdańska w systemie śmieciowym 
trafiła tak, jak to zostało powiedziane, do napychania sobie kieszeni, czy 
zwiększania innych wydatków budżetowych, to nie o to chodzi. Mamy 
przetarg wiosną tego roku. Umowa się kończy we wrześniu, przetarg 
odbędzie się wcześniej, przy czym kiedy będziemy wiedzieć jakie będą 
ceny w nowej umowie, czyli w październiku, to wtedy będzie wiedza co 
do tego, czy należy obniżyć te stawki, bo ewentualne obniżenie,  
a następnie powrót do tych, które są w tej chwili albo podniesienie  
w jednym roku wprowadzi tylko chaos i zamęt w systemie, składanie 
kilka razy deklaracji i niepewność wśród mieszkańców, co jest absolutnie 
nie potrzebne i nie wprowadzajmy tego. Dziękuję.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Drogi Piotrze, oczywiście że RIO sprawuje nadzór nad wszystkimi 
finansami miasta, to wynika z ustawy z 2010 r. o finansach publicznych, 
w tym samorządowych. Natomiast chcesz powiedzieć przez to, że 
poprzednik obecnego wiceprezydenta, prezydent Lisicki wprowadzał 
wysoką radę w błąd i mieszkańców, że z tych środków, które były 
generowane przez nową tzw. reformę śmieciową i uchwałę śmieciową 
będą tylko wykorzystywane na odbiór i utylizację odpadów komunalnych. 
Obaj doskonale wiemy, że pieniądze zostaną w systemie, co prawda nie 
są związane z tą uchwałą tzw. śmieciową wynikającą z ustawy o zmianie 
gospodarką i odpadami komunalnymi, zostaną zagospodarowane na 
inne cele, natomiast wbrew zapowiedziom prezydenta Lisickiego te 
pieniądze nie wrócą do obywateli, do mieszkańców miasta Gdańska. 
Dziękuję. 
 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Panie przewodniczący, pełna zgoda, że nie będą mieszkańcy w ramach 
opłaty za śmieci finansować innych wydatków miasta niż te, które są 
ściśle określone uchwałą i ta deklaracja nadal jest aktualna niezależnie, 
czy stoi tu prezydent Lisicki, czy młodszy stażem zastępca prezydenta 
Piotr Grzelak. Te wszystkie wydatki są ściśle, i dziękuje panu radnemu 
Piotrowi Borawskiemu, kontrolowane przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. Dokładnie pan przewodniczący wie, ponieważ była ta 
informacja na Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej, że na tę 
nadwyżkę składa się kilka elementów m.in. nadpłaty, dodatkowe 
przychody związane z oświadczeniami o nie segregacji odpadów. Ta 
kwota będzie w pełni wydatkowana na system śmieciowy, w tym też 
wydatki inwestycyjne, które przewiduje ustawa. 
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Radny PIOTR BORAWSKI 
Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej pod przewodnictwem pana 
radnego Dzika w sposób znakomity omawia uchwały, kontroluje to w jaki 
sposób są przepływy w systemie śmieciowym, państwo radni, zwłaszcza 
przewodniczący Strzelczyk i pan radny Koralewski zadajecie szereg 
bardzo interesujących merytorycznych pytań i dyskusja na tej komisji 
bardzo sprawnie nam przebiega, więc doskonale wiemy o tym, że czeka 
nas dużo zmian w systemie śmieciowym w tym roiku. Będzie na pewno 
konieczna dyskusja co do stawek za wywóz śmieci w mieście Gdańsku 
po nowych przetargach. Natomiast nie wchodźmy w tą dyskusję w tej 
chwili, bo to tylko stworzy niepotrzebny chaos, niech ta zmiana będzie 
jednorazowa, a nie kilkukrotna w ciągu jednego roku. Dziękuję. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Panie prezydencie, oczywiście tak, jak pan Piotr zauważył, doskonale 
wiemy o czym mówimy. System generuje nadwyżkę, czy w związku  
z tym będzie obniżka dla mieszkańców Gdańska wywozu odpadów 
komunalnych? Tak, nie? 
 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Pan przewodniczący Strzelczyk próbuje wywołać deklarację, która 
byłaby nie odpowiedzialna w oparciu o dzisiejsze dane i tej deklaracji 
panie przewodniczący ode mnie nie usłyszy, bo chcę być zastępcą 
prezydenta odpowiedzialnym za swoje słowa. Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 80 z autopoprawką? 
 

Za    -      21 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało si ę   -        2 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/43/15 
 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomo ści,  
na których zamieszkuj ą mieszka ńcy 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 

 

 

 

19 B) w sprawie ustalenia stawki opłat 
za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi za pojemniki  
z odpadami komunalnymi 
powstałymi na nieruchomości, na 
której nie zamieszkują mieszkańcy  
a powstają odpady komunalne  
(druk 81) 

 
 

 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 81 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Strategii i Budżetu K. Polityki Gosp. i Morskiej opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 81? 

Za    -      22 
      przeciw    -      11 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 



 69

Uchwał ę Nr V/44/15 
 

w sprawie ustalenia stawki opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pojemniki z odpadami 

komunalnymi powstałymi na nieruchomo ści, na której nie 
zamieszkuj ą mieszka ńcy a powstaj ą odpady komunalne 

 
z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu 

 

 

 

19 C) w sprawie ustalenia ryczałtowej 
stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla 
nieruchomości, na których znajdują 
się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych 
na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 
wykorzystywanych jedynie przez 
część roku (druk 82) 

 
 

 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 82 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Strategii i Budżetu K. Polityki Gosp. i Morskiej opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 82? 

Za    -      20 
      przeciw    -      12 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

               Rada Miasta Gda ńska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/45/15 
 

w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomo ści, na których znajduj ą się domki letniskowe 
lub innych nieruchomo ści wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno - wypoczynkowe, wykorzystywanych jedyni e 
przez cz ęść roku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu 

 
 
 

19 D) zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia terminu, częstotliwości  
i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (druk 83)  

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 83 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 83? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -      12 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/46/15 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie okre ślenia terminu, 
częstotliwo ści i trybu uiszczania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 
 

 
 

19 E) zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia wzoru deklaracji  
o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Miasta 
Gdańska oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej 
(druk 84 + autopoprawka)  

 
 

 
PIOTR GRZELAK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 84 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna .                            
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 84 z autopoprawką? 

Za    -      22 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/47/15 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie okre ślenia wzoru deklaracji 
o wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez wła ścicieli nieruchomo ści 
poło żonych na terenie Gminy Miasta Gda ńska  

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomoc ą 
środków komunikacji elektronicznej 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu 

 
 
 

20) w sprawie likwidacji placówki 
opiekuńczo – wychowawczej typu 
rodzinnego „Dom przy Sercu”  
w Gdańsku (druk 37)  

 
 
 
ANNA SOBOTA – Zast ępca Dyrektora ds. Rodziny i Dziecka 
Przedstawiła projekt uchwały druk 37 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Łukasz Hamadyk.                      
 
Radny ŁUKASZ HAMADYK 
Dziękuję panie przewodniczący. Czy przy okazji kolejnej likwidacji 
nadszedł czas na plan naprawczy, ponieważ, wygląda to tak, że 
działania są podejmowane od pożaru do pożaru, a czas chyba zająć się 
planem naprawczym. Po drugie chciałbym się zapytać, kiedy odbędzie 
się konkurs na dyrektora MOPR-u, ponieważ obecnie pani pełni 
obowiązki dyrektora od 5 lat. Dziękuję.  
 
ANNA SOBOTA – Zast ępca Dyrektora ds. Rodziny i Dziecka 
Panie radny, to nie dotyczy planu naprawczego. Likwidacja placówki 
opiekuńczo-wychowawczej typy rodzinnego „Dom przy Sercu” to jest 
propozycja osób prowadzących, którzy mają odpowiednie wykształcenie, 
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żeby pełnić rolę rodziny zastępczej z odpowiednim szkoleniem 
certyfikowanym przez ministerstwo. To nie dotyczy wydarzenia 
kryzysowego w placówce tylko zmiany formy na rodzinną bardziej 
przyjazną dziecku. Natomiast w kwestii drugiej części pytania dotyczącej 
pełnienia obowiązków przez dyrektora MOPR, nie jest to w mojej 
kompetencji udzielenia w tej chwili informacji, jestem zastępcą dyrektora. 
Dziękuję.  
 
PIOTR KOWALCZUK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Panie radny, szanowni państwo, tak jak mówił pan dyrektor Szczuka,  
w przeciągu dwóch lat zostanie zaprezentowana wysokiej radzie 
możliwość zmiany tej placówki MOPR, również związanej z konkursami 
na stanowiska dyrektorów.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Jakie argumenty są za tym, żeby tą placówkę likwidować, a nie 
rewitalizować i czy w miejsce tej likwidowanej placówki państwo 
powołują inna placówkę o tym samym charakterze? 
 
ANNA SOBOTA – Zast ępca Dyrektora ds. Rodziny i Dziecka 
Tak, istotnie jeżeli jest likwidacja placówki to nie znaczy, że w to miejsce 
nie powstaje nic nowego. W przypadku tej placówki, prowadzący 
placówkę, którzy mają odpowiednie szkolenie będą pełnić funkcję 
rodziny zastępczej, natomiast ogłoszony został konkurs i utworzona 
została placówka opiekuńczo-wychowawcza typu socjalizacyjnego 
zaspakajająca potrzeby w zakresie zabezpieczenia dzieci w pieczy 
instytucjonalnej. Pan prezydent bardzo słusznie podpowiada, że jest to 
na wniosek prowadzących placówkę, że chcą pełnić funkcję rodziny 
zastępczej, a nie prowadzić placówkę z dyrektorem wychowawcą. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Ja to oczywiście rozumiem, tylko pytanie było inne. Czy skoro rodzina 
chce zaprzestać prowadzenia tej działalności, to może inna rodzina  
w innym miejscu będzie zainteresowana i państwo utworzycie inną 
placówkę o tym samym charakterze. 
 
ANNA SOBOTA – Zast ępca Dyrektora ds. Rodziny i Dziecka 
Formalnie muszą być dokonane placówka tego typu musi zostać 
zlikwidowana, żebyśmy mogli powierzyć opiekę nad dziećmi w funkcji 
typu rodziny zastępczej, nie zawodowej. 

Wypowiedź poza mikrofonem, nie możliwa do spisania. 

Tworzymy. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Czyli odpowiedź od pana radnego jest taka, że w to miejsce powstanie 
inna. 
 
Radny JACEK TEODORCZYK 
Proszę państwa, ja w tym samym tonie, co pan radny Milewski zadałem 
pytanie na komisji oczywiście, był pan prezydent też i ta odpowiedź nie 
jest ścisła pani dyrektor, bo oczywiście będzie powołana, ale nie tego 
typu placówka, tylko to jest placówka, która się wygasza, która ma mniej 
niż 14 podopiecznych w związku z tym też zadałem pytanie, bo tu jest 
zrozumiałe, że akurat taki proces zachodzi w tym przypadku, ale czy 
powołujecie następną podobną placówkę i usłyszałem odpowiedź, że 
miasto odchodzi od tej formy ze względu na to, że to jest za mało osób, 
a jednocześnie obsługa jest droga tego typu placówek, w związku z tym 
usłyszałem, że najmniejsze placówki tego typu będą 14 osobowe,  
w związku z tym istnieją takie same placówki w mieście i one w sposób 
naturalny też wygasną. Pytałem się czy to jest polityka miasta, a by tego 
typu placówki po wygaszeniu nie były już powielane i odpowiedź była 
twierdząca, że teraz pozostaną najmniejszymi placówkami, to ja 
rozumiem pani dyrektor, że będą placówki 14 osobowe, tak? 
Powoływane od nowa. 
 
ANNA SOBOTA – Zast ępca Dyrektora ds. Rodziny i Dziecka 
Szanowni państwo, ustawa o wspieraniu przewiduje 3 formy: placówki 
interwencyjne, socjalizacyjne i typu rodzinnego. Socjalizacyjne dla 14 
dzieci są kontynuowane i kolejne tworzone, natomiast te typu rodzinnego 
z dyrektorem jako jednostki są do 8 dzieci w mniejszej ilości i jeżeli są 
wygaszane, to powoływane na formę rodzinną.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 37? 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      12 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/48/15 
 

w sprawie likwidacji placówki opieku ńczo – wychowawczej 
typu rodzinnego „Dom przy Sercu” w Gda ńsku 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

 
 
 

21) w sprawie określenia zadań, na 
które przeznaczone będą środki  
z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2015 roku 
(druk 38) 

 
 
 
EWA WOŁCZAK – Zast ępca Dyrektora ds. Rozwoju 
Przedstawiła projekt uchwały druk 38 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Pani powiedziała, że wyłączną kompetencją miasta jest dzielenie 
środków, tak że nie macie wpływu na ich wielkość, w związku z tym 
chciałbym zapytać jak ten podział ma się zmienić, gdzie ma przybyć,  
a gdzie ubędzie. 
 
EWA WOŁCZAK – Zast ępca Dyrektora ds. Rozwoju 
Ten podział na chwilę obecną nie jest dokonany, on zostanie dokonany 
w miesiącu lutym, kiedy otrzymamy informację o wysokości środków. To 
jest uchwała wstępna, którą przyjmujemy w  momencie kiedy wysokości 
tych środków nie znamy więc podział środków nastąpi po otrzymaniu 
informacji po przyjęciu ustawy budżetowej, która określa jakie środki  
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
otrzymuje każdy samorząd. 
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Radny JERZY MILEWSKI 
Chciałbym zapytać czy naprawdę rada miasta musi być ciałem czysto 
dekoracyjnym. W ten sposób udzielanie odpowiedzi oznacza, że nie 
wiem za czym my głosujemy. Ja panią zapytałem bardzo wyraźnie, bo 
skoro państwo proponujecie nam konkretną uchwałę jak te środki 
zostaną przesunięte, gdzie przybędzie, gdzie ubędzie, a pani mi mówi, 
że wczoraj była dobra pogoda, tak nie możemy rozmawiać. Panie 
przewodniczący apeluję o to, żebyśmy byli traktowani poważnie, żeby 
odpowiedzi na pytania były konkretne, a nie wymijające. Bardzo proszę 
jeszcze raz o odpowiedź na pytanie gdzie środków przybędzie, a gdzie 
ubędzie. 
 
EWA WOŁCZAK – Zast ępca Dyrektora ds. Rozwoju 
Ta propozycja, którą przedstawiliśmy państwu do zaakceptowania 
dotyczy finansowania warsztatów terapii zajęciowej. Warsztaty terapii 
zajęciowej są to placówki, które funkcjonują w sposób ciągły. W  związku 
z tym, że informacje o środkach na ten rok otrzymamy w miesiącu lutym 
dlatego jest taką praktyką stosowaną od wielu lat, że w miesiącu 
styczniu prosimy państwa o wstępną akceptację przydziału środków na 
funkcjonowanie warsztatów terapii zajęciowej, tego jednego zadania 
natomiast wszystkie pozostałe zadania o podział środków i akceptację 
tego podziału będziemy prosić w marcu. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Pani dyrektor, ja staram się mówić jak najprecyzyjniej potrafię, a pani mi 
odpowiada jak zwykle zupełnie nie na temat. Pytanie jest proste. 
Chcecie państwo wydać środki na nowy cel, ile tych środków chcecie 
wydać na nowy cel, a skąd je zabierzecie i bardzo proszę już po raz 
ostatni o to, żeby pani odpowiedziała na pytanie. 
 
EWA WOŁCZAK – Zast ępca Dyrektora ds. Rozwoju 
Panie radny, to nie są środki na nowy cel. Ten cel, to jest cel, który 
realizujemy od wielu lat. Warsztaty terapii zajęciowej miasto Gdańsk 
prowadzi od wielu lat i to nie jest nowy cel, na który te środki 
przekazujemy. 
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Szanowny kolego, to jest praktykowane przynajmniej od 10 lat, tak jak 
sięgam pamięcią, jestem czwartą kadencję. Może się zdarzyć, że są 
pewne oszczędności przy rozdziale, żeby te pieniądze nie poszły na 
przykład na remont sklepów lub remont chodników występuje pani, żeby 
te środki zabezpieczyć, w momencie dostania tych środków znów wraca 
sprawa do tego i mówi, że mam tyle i tyle pieniędzy i proszę  
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o zatwierdzenie wydania na to, na tamto, a  w tej chwili pani nie powie, 
bo nie wie ile tych środków będzie. 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 
Jeżeli mogę, to chciałam panu radnemu Milewskiemu odpowiedzieć, że 
to nie są środki budżetowe. To są środki, które otrzymujemy  
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, czyli 
to są pieniądze zewnętrzne. Rok rocznie jest tak, jak powiedziała pani 
dyrektor, że informacja o wysokości środków spływa w lutym, w związku 
z tym dla ciągłości pewnych zadań konieczne jest zaliczkowanie 
pewnych spraw. Mieliśmy też długą dyskusję na Komisji Spraw 
Społecznych i Ochrony Zdrowia i bardzo nam wszystkim zależy, ale też 
radzie ds. osób niepełnosprawnych, żeby zwiększyć pieniądze na 
turnusy rehabilitacyjne dla dorosłych, bo do tej pory taką bolączką 
wydatkowania tych pieniędzy było to, że część tych pieniędzy szła na 
wydatkowanie barier, na środki czystości, natomiast pieniądze na 
turnusy wykorzystywane były głównie na dzieci i młodzieży, intencją 
komisji jest to, żeby pieniądze poszły rehabilitację osób dorosłych, bo 
tego głównie dotyczą skargi, prośby o interwencje. Tutaj nigdy nie było 
takiej sytuacji, że proszono o dodatkowe pieniądze dla młodzieży i dla 
dzieci, natomiast brakowało pieniędzy na rehabilitację osób dorosłych.  
W marcu na komisji będziemy się starali te pieniądze rozdzielać 
sprawiedliwie i będziemy mieli na to wpływ, natomiast teraz  nie mamy  
o czym rozmawiać i nie wiemy czy to będą 2 mln, czy 1 mln. Dziękuję 
bardzo. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Niestety muszę wrócić do początku. Proszę państwa, jeżeli pani radna 
twierdzi, że nie ma nad czym dyskutować, to po co ta uchwała jest. Ja 
się pytam, czy głosujemy za tym, żeby było tak jak było, czy głosujemy 
za jakąś zmianą i jeśli za zmianą, to gdzie zamierza pani dodać, a gdzie 
odjąć. Niestety tutaj szumnie zapowiedział się pan Zdanowicz i nie wiele 
wniósł do tej dyskusji. Jeśli pan pozwoli, to w związku z powyższym 
stoimy w  miejscu. Chciałbym od pani się dowiedzieć gdzie pani 
zamierza dodać środków, a gdzie pani zamierza odjąć środków, bo nie 
da się jak pani powiedziała miasto tylko rozdysponowuje kwotę 
uzyskaną. Czym jest Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, to 
ja wiem, nie wiele pani dodała do mojej wiedzy na ten temat. Bardzo 
proszę o konkretną odpowiedź gdzie państwo zamierzacie środków 
dołożyć, a gdzie odjąć, a jeśli my głosujemy za tym, żeby było tak, jak 
jest też można powiedzieć. 
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Radna BEATA DUNAJEWSKA 
O tym, gdzie będziemy mogli dodawać i odejmować będziemy 
dyskutowali, jak będziemy wiedzieli ile mamy środków. Poczekajmy na 
decyzję PFRON-u ile tych środków będzie i wtedy możemy sobie 
podyskutować zarówno na komisji, jak i na sesji, że tu jest za mało,  
a tutaj jest za dużo. My na razie tak naprawdę mamy te pieniądz, które 
są zaliczkowo i tyle pieniędzy jest potrzebnych, żeby nadal 
funkcjonowały warsztaty terapii zajęciowej.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Czy ja mogę zaproponować panu radnemu, że w przypadku, jak już 
będzie wiadomo o pieniądzach, czy na piśmie można panu udzielić 
odpowiedzi. Dziś pani dyrektor i potwierdza to pani przewodnicząca 
komisji, nie są w stanie określić jakie to są pieniądze. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
W takim razie poproszę jeszcze raz o informację nad czym głosujemy. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Przypomnę, że jest to projekt uchwały, druk 38, w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 
 
EWA WOŁCZAK – Zast ępca Dyrektora ds. Rozwoju 
Prosimy państwa o głosowanie nad tym, aby pozwolić na kontynuowanie 
realizacji zadania warsztaty terapii zajęciowej. W związku z tym, że 
ustawa nie pozwala tych środków rozdysponować bez uchwały Rady 
Miasta, więc żeby je rozdysponować nawet zaliczkowo potrzebna jest w 
tym celu uchwała i nad tym prosimy, żeby państwo wyrazili na to swoją 
zgodę, bo bez państwa zgody nie jest możliwe finansowanie od miesiąca 
stycznia warsztatów terapii zajęciowej. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 38? 

Za    -      28 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/49/15 
 

w sprawie okre ślenia zada ń, na które przeznaczone b ędą 
środki z Pa ństwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2015 roku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu 

 
 
 

22) w sprawie przyjęcia do realizacji 
rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie 
użytecznych na 2015 rok w mieście 
Gdańsku (druk 42)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 42 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna, Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna.                           
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 42? 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      12 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/50/15 
 

w sprawie przyj ęcia do realizacji rocznego planu potrzeb  
w zakresie wykonywania prac społecznie u żytecznych na 

2015 rok w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu 

 
 
 

23) w sprawie ustalenia kryteriów 
wraz z liczbą punktów  
w postępowaniu rekrutacyjnym do 
publicznych przedszkoli oraz 
oddziałów przedszkolnych  
w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska (druk 40)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 40 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głos w dyskusji 
pan radny Jerzy Milewski. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Chciałbym panią zapytać ile dzieci w ubiegłej rekrutacji aplikowało  
i dostało się w tym drugim etapie rekrutacji, o którym teraz mamy mówić  
i ile dzieci przewidujecie państwo będzie w tej rekrutacji przechodzić 
drugi etap procesu rekrutacyjnego to jest pytanie, a później wniosek jeśli 
można. 
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MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Jeżeli chodzi o to w jakiej liczbie, rozumiem zabraknie miejsc  
w przedszkolach, jesteśmy w stanie to dopiero określić po pierwszym 
naborze, dlatego że przedszkole nie jest obowiązkowe i preferencje 
rodziców w różnych dzielnicach też są różne, więc na to pytanie jestem 
w stanie odpowiedzieć po 30 marca, kiedy zakończy się proces rekrutacji 
do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Chciałem zadać parę pytań dotyczących kryteriów, rozumiem że się one 
nie zmieniły, ale one budzą zasadnicze wątpliwości, nawet w myśl 
ustawy, która została uchwalona na początku tego roku, bo tych 
kryteriów, które są w ustawie tutaj nie ma, więc może warto pomyśleć 
nad zmianą kryteriów, np. w ustawie podane są następujące kryteria 
preferowane są dzieci niepełnosprawne, dzieci niepełnosprawnych 
rodziców, dzieci samotnych matek, tego wszystkiego w  naszej punktacji 
nie ma. Za to w  punktacji mamy punkty za uczestnictwo dziecka  
w dodatkowych zajęciach, czyli de facto rodzice, których stać na 
ponoszenie wyższych opłat za przedszkole są preferowani. Proszę  
o odniesienie się do tego. 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Zapisy ustawy mówią o tych wymogach na pierwszym etapie rekrutacji  
i te wszystkie elementy znajdują się w rekrutacji  do naszych gdańskich 
przedszkoli i  oddziałów przedszkolnych, natomiast ten punkt dotyczy 
drugiego etapu rekrutacji.  
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Nie odpowiedziała pani na drugą część mojego pytania, czyli za punkty 
dodatkowe, które są przyznawane za uczestnictwo dziecka  
w dodatkowych zajęciach, to w ewidentny sposób preferuje rodziców, 
których na to stać, taki zapis znajduje się w państwa projekcie. To jest 
zapisane  w następujący sposób: dziecko, które z uwagi na organizację 
pracy rodziców będzie korzystało z pełnej oferty przedszkola powyżej 
podstawy programowej. Każde zajęcie powyżej podstawy programowej  
o ile wiem jest dodatkowo płatne i za to są dodatkowe 2 punkty. 
 
 



 82

MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Chodzi o to, ze jeżeli rodzic pracuje przez 8 godzin nie musi korzystać  
z 5-godzinnego przedszkola, to jest to dla nas sygnał, że temu rodzicowi 
należy w pierwszej kolejności zabezpieczyć miejsce w przedszkolu i nie 
są to zajęcia dodatkowe i nie są to zajęcia poza przedszkolne, one są 
płatne złotówkę, ale preferencja polega na tym, że jeżeli rodzic prosi  
o zabezpieczenie całodniowe, to jest to dla nas sygnał, że ma 
pierwszeństwo.  
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
To jest właśnie to, co powiedziałem, to są zajęcia dodatkowo płatne, ale 
te godziny to jest złotówka w skali jednego dnia, zgoda. W skali jednego 
miesiąca, to już nie jest złotówka tylko z tego robi się pewna kwota i o to 
mi chodzi. Uważam, że to niesprawiedliwie premiuje rodziców, którzy są 
w lepszej sytuacji finansowej. Druga sprawa jest taka, że tam jest taki 
zapis o zamieszkiwaniu rodziców, o ile pamiętam w obwodzie, który 
dotyczy tylko przedszkoli będących oddziałami szkolnymi, tak to jest 
zapisane. 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Zasada jest taka, że jeżeli rodzic wybrał określone przedszkole, czy 
oddział przedszkolny w szkole w rejonie swojego zamieszkania to jest 
logiczne, że będzie chciał uczęszczać do klasy pierwszej tejże szkoły. 
Jeżeli z tego punktu zrezygnowalibyśmy, mielibyśmy do czynienia z taka 
sytuacją, że nabór do klasy pierwszej byłby wielce utrudniony, bo 
musielibyśmy odmówić niektórym rodzicom miejsca w szkole obwodowej 
z racji preferencji, które też są uwzględnione w ustawie, np. to że ja 
uczęszczałam do tego przedszkola, a  więc powinnam uczęszczać do tej 
szkoły.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Proszę państwa, szkoda że na komisji tego nie wyjaśniono. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Ale nie mówimy o rekrutacji, ja się zgadzam i się przyłączam do wniosku 
radnego Milewskiego, żeby to wróciło na komisję i ponownie to 
przedyskutować na komisji, żeby uniknąć tej długiej dyskusji.  
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Radny JERZY MILEWSKI 
Rzeczywiście przychylam się do wniosku o odesłanie do komisji, a po 
raz kolejny panie przewodniczący chcę zauważyć, że na zadane pytanie 
nie trzymujemy odpowiedzi. Pytałem panią dyrektor ile dzieci korzystało 
w ubiegłym roku z tej drugiej fazy rekrutacji co do której właściwie 
kryteriów mamy głosować i jak sądzę państwo zrobiliście symulację 
również na ten rok i pytałem o to, ile dzieci skorzysta z tej drugiej fazy 
rekrutacji w tym roku. Spróbuję podpowiedzieć pani dyrektor, bo wedle 
mojej orientacji żadne dziecko nie skorzysta z drugiej fazy rekrutacji, 
ponieważ proporcja pomiędzy ilością miejsc, a  tymi kryteriami 
ustawowymi jest taka, że po prostu do drugiej fazy rekrutacji nie 
przejdzie żadne dziecko. Czy tak jest proszę powiedzieć i ile dzieci  
w poprzednim roku i ile dzieci teraz będzie.  
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Powiem szczerze, że czuje jakbym była troszkę w matrixie. Panie 
przewodniczący, czy te tematy, czy ta uchwała była omawiana na 
Komisji Edukacji, czy Spraw Społecznych? 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Na Komisji Edukacji. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Dobrze, skoro państwo jesteście zainteresowani, to przyjdźcie na 
Komisję Edukacji, a nie podstawowe rzeczy, które są związane z tą 
uchwałą, nie wiem, rozumiem, że macie państwo zamiar wstrzymać tą 
rekrutację do przedszkoli w tym roku, bo do tego się sprowadza jeśli 
macie zamiar nie głosować tej uchwały dzisiaj. Kryteria myślę, że pani 
dyrektor stara się wyjaśnić jak umie. Jak ma powiedzieć ile dzieci 
rozpoczęła, to nie można tego powiedzieć. Klub radnych Platformy 
Obywatelskiej na pewno będzie głosował przeciwko skierowaniu tego 
projektu do pracy komisji.  
 
PIOTR KOWALCZUK – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Panie przewodniczący, szanowni państwo radni, dodatkowe godziny 
wnikają z wniosków rodziców. W przedszkolach ie są dzieci rodziców, 
które mają przyjść na 3-4 godziny, czy 1. Przede wszystkim rodzice 
oczekują dłuższej opieki stąd jest tak ono sformułowane, że 
pierwszeństwo mają ci, którzy pracują powyżej 5 godzin, ustawowo 
państwo określiło, że dodatkowa godzina płatna jest to złotówka, stąd 
dodatkowe płatne zajęcia, czyli tutaj taka sytuacja nie zachodzi. Po to 
głosujemy tak szybko tą uchwałę, żeby właśnie przeprowadzić cały 
proces rekrutacyjny dla mieszkańców Gdańska, po to żeby zdążyć przed 
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1 września zabezpieczyć miejsca dla dzieci 4 letnich, które ustawowo 
będą miały taką możliwość w każdej gminie, ale żeby to zrobić trzeba 
przeprowadzić pełny proces rekrutacyjny, wiedzieć dokładnie ile tych 
osób skorzysta z tej oferty i brakujące miejsca m. in. Ustawa to 
dopuszcza wykupić również na rynku w przedszkolach niepublicznych  
w wariantach, które są możliwe ustawowo, po to żeby zapewnić te 
miejsca.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Zgadzam się w pełni z panią radną Dulkiewicz, że to o co pytam, to są 
bardzo proste rzeczy, tylko nie rozumiem dlaczego na te proste pytania 
nie ma prostych odpowiedzi, także ponawiam apel o proste odpowiedzi 
na moje pytania.  
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Wiceprzewodnicz ąca Rady 
Miasta Gda ńska 
Odpowiedź jest bardzo prosta ta uchwała ma na celu preferowanie tych 
rodziców, którzy przez 8 godzin pracują i przez 8 godzin nie mają co  
z dziećmi zrobić. Jeżeli ktoś wysyła dziecko tylko na 5 godzin do 
przedszkola możemy domniemywać, że ona ma opiekę dla tego dziecka, 
a my chcemy preferować tych, którzy nie mogą się przez 8 godzin, kiedy 
pracują zająć swoim dzieckiem stąd jest ten zapis, że ci którzy będą 
korzystać z pełnej oferty przedszkola czyli z 8 czy 9 godzin są 
preferowani. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Chciałem się w pełni przychylić do głosu pani przewodniczącej 
Dulkiewicz, oczywiście sesja jest także po to, żebyśmy dopytywali  
o różne rzeczy natomiast w kolejnej już uchwale dzisiejszego dnia 
przynosimy dyskusję, która de facto powinna się odbyć na komisjach  
i ona odbywa się na tych komisjach, nikt przed nikim niczego nie ukrywa, 
na każdej komisji można szczegółowo w gronie merytorycznych osób do 
tego przygotowanych dopytać i myślę, że warto, żebyśmy dla higieny 
naszej pracy podczas sesji jednak zdecydowali się na to, żebyśmy dalej 
pracowali w taki sposób, w którym Rada Miasta Gdańska pracowała. 
Porządki obrad komisji są dostępne przynajmniej tydzień przed, oba 
kluby mają swoich przedstawicieli we wszystkich komisjach, myślę, że 
naprawdę warto, żebyśmy nie dublowali tych dyskusji i debat, bo jeżeli 
będziemy prowadzić przy każdym punkcie godzinną dyskusję na 
najdrobniejsze szczegóły, to nigdy nie dojdziemy do konsensusu przy 
żadnej uchwale. Dziękuję bardzo. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję, ja tylko przypomnę, ponieważ mam przed sobą druk, po 
wysłuchaniu zastępcy prezydenta, komisja jednogłośnie zaopiniowała 
wniosek, żeby była tutaj jasność komisja się tym zajmowała. Poproszę, 
ale teraz krótko, pan Jerzy Milewski. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Przepraszam, ale ja znowu do pana przewodniczącego. Panie 
przewodniczący, tak dyskutować nie można, ponieważ to jest 
lekceważenie rady. Pani zabrała głos, siedząca obok pana,  polemizując 
rozumiem ze mną, ale nie odnosząc się do pytań, które zadałem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Panie radny, pan zgłosił wniosek o odesłanie do komisji, jeśli radni 
uznają za stosowne, zagłosują. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Ja zadałem proste pytania, na które bardzo proszę odpowiedzieć, albo 
państwo odpowiedzcie, że odpowiadać nie będziecie, że opozycja nie 
ma tutaj o czym gadać, to niepotrzebnie zabieramy sobie czas. Te 
pytania były niebywale proste i bardzo proszę o to, żeby państwo 
zechcieli odpowiedzieć na pytania. Dlaczego nie chcecie odpowiedzieć, 
to ja się domyślam, ale bądźcie na tyle odważni i uczciwi, że na trudne 
pytania czasem też trzeba odpowiedzieć.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Ja powiem tak, że ja mam czuwać nad porządkiem sesji, natomiast nie 
wiem, jakie pytanie pana radnego zadowoli, ja na to nie mam wpływu.  
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Potrafię panu określić miejsca w szkołach, ponieważ mam dane o tym ilu 
uczniów przyszłych urodziło się w danej dzielnicy i jakie jest 
zapotrzebowanie na miejsce w szkole, ale przedszkole nie jest 
obowiązkowe i nie mam takiej wiedzy, który rodzic w jakiej dzielnicy chce 
skorzystać z oferty przedszkola, bo ona nie jest obowiązkowa na 
dodatek często rodzice kierują się wcale nie miejscem zamieszkania,  
a miejscem swojej pracy stąd takie ustalenia są możliwe po pierwszym 
etapie rekrutacji, kiedy rodzice chcą dostać się do określonego miejsca  
i z tych danych możemy te informacje zbiorczo przekazać panu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Mam pytanie, chce pan złożyć formalny wniosek? Bardzo proszę. 
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Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Proszę o stosowanie regulaminu, jeżeli jest przewidziane ile razy można  
zadać pytanie, zresztą panie wie, że to jest możliwe. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Jest wniosek o zamknięcie listy. Zgłoszeni są pan radny Czauderna, pani 
radna Wierzba i pan radny Gierszewski. Wniosek o zamknięcie listy 
mówców, kto z pań i panów jest za zamknięciem listy mówców? 

 
Za    -      17 

      przeciw    -      11 
      wstrzymało si ę   -        1 
 
lista została zamknięta. W kolejności te osoby, które się zgłosiły będą 
zabierały głos. Pierwszy bardzo proszę pan przewodniczący Piotr 
Czauderna. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Dwie sprawy, trzy. Po pierwsze nie dostaliśmy odpowiedzi na pytanie ile 
w zeszłym roku dzieci było rekrutowanych w drugim etapie. Ja 
rozumiem, że nie zna pani danych za ten rok, ale za zeszły rok powinna 
pani znać. Proszę o odpowiedź na pytanie, które przez radnego 
Milewskiego zostało zadane. Druga sprawa, odniosła się pani do mojej 
wątpliwości dotyczącej rekrutacji dzieci z dzielnic, ale w aspekcie 
przyszłej rekrutacji do szkół, a nie rekrutacji do przedszkoli. Twierdziła 
pani, że ci którzy chodzili do oddziałów przedszkolnych w obrębie szkół 
są jakby naturalnymi kandydatami do nauki w tychże szkołach i to jest 
dla mnie zrozumiałe, ale my się zajmujemy nie rekrutacją do szkół, tylko 
rekrutacją do przedszkoli. Trzecia rzecz, w  takim razie prosiłbym, żeby 
informacje o datach posiedzeń komisji drogą mailową przychodziły do 
wszystkich radnych, a nie tylko do członków komisji. Bo tak się nie 
działo, przynajmniej ja tego nie zauważyłem w swojej skrzynce mailowej. 
W związku z czym stawiam formalny wniosek, żeby informować 
wszystkich radnych o posiedzeniach wszystkich komisji, bo każdy  
z radnych może przyjść na każdą komisję i zabrać głos, nie może 
głosować jeśli nie jest członkiem, ale może zabrać głos, wtedy unikniemy 
tego, co jest dzisiaj. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Mieszkańcy nawet przychodzą na komisje czytając informację  
w internecie, my jako radni powinniśmy też  z tego korzystać. Szanowni 



 87

państwo, będziemy wysyłać informacje o wszystkich komisjach. Bardzo 
proszę, pani dyrektor. 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Nie potrafię odpowiedzieć w jakiej ilości w ubiegłym roku, ilu rodziców 
startowało. Dla wszystkich rodziców, którzy chcieli mieć miejsce  
w przedszkolu, to miejsce mieli. Część miejsc byłą wykupiona i wszystkie 
dzieci rodziców, którzy mieli takie życzenie, ich potrzeby zostały 
zabezpieczone. Jeżeli chodzi o drugie pytanie, oddziały przedszkolne 
znajdują się też w szkołach. W przyszłym roku z mocy ustawy powstaną 
zespoły szkolno-przedszkolne. To, co w tej chwili jest w starej 
nomenklaturze określane jako zerówka stanie się oddziałem 
przedszkolno-szkolnym, jest w tej chwili odziałem przedszkolnym  
w szkole, a stanie się przedszkolem w szkole. 
 
Radna BEATA WIERZBA 
Szanowni państwo, wysoka rado, na komisji szczegółowo ta uchwała 
była omawiana, ona dzisiaj ma trochę inny, że tak powiem inna jest 
treść, wprowadziliśmy autopoprawkę do tej uchwały. Chcę również 
powiedzieć, że w poprzednim roku na stronie miasta po pierwszej 
rekrutacji można było znaleźć liczbę miejsc i liczbę wolnych miejsc, my 
na komisjach monitorowaliśmy to jak dużo dzieci chciało się dostać do 
przedszkoli, w jakich dzielnicach, do których przedszkoli, ponieważ 
miejsce zamieszkania, a miejsce pracy to są często dwa czynniki, które 
wpływają na wybór miejsca przedszkola. Myślę, że tej analizy na tą 
chwilę nie jesteśmy w stanie zrobić. Co do pytania na jaką część osób 
się odwoływało, to chcę powiedzieć, że były takie osoby, które się 
odwoływały, niektórym się udało dostać do przedszkola, natomiast innym 
nie, bo sama jako radna pomagałam takie odwołania napisać.  
 
RADNY PIOTR GIERSZEWSKI 
Panie przewodniczący, panie prezydencie, szanowna rado, nie chciałem 
zabierać w tym punkcie głosu, ale powiem tak, może uda się załagodzić. 
Intencją przede wszystkim i autopoprawką, którą prezydent wniósł  
i słusznie, powtarzam słusznie jest §2 pkt 2 ppkt b, gdzie radni przede 
wszystkim prosili o to, żeby gdańskie przedszkola były przede wszystkim 
dla gdańskich dzieci. Dobrze wiemy, w wielu przypadkach to było 
nadużywane, kilka spraw jest w prokuraturze nawet z tego tytułu. My się 
martwimy, że dzieci z poza Gdańska chodzą do naszych przedszkoli, 
niech inne gminy ponoszą tego konsekwencje finansowe. Ta poprawka, 
która dotyczyła m. in. zeznania podatkowego, które było wpisane na 
początku, jeśli chodzi o PIT, m. in. ja uznałem za błędny wpis, ponieważ 
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nie życzyłbym sobie, żeby przy rekrutacji mojego dziecka pani dyrektor 
przedszkola wiedziała o wysokości moich zarobków, akurat mojego jako 
radnego znają wszyscy, natomiast mówię o przysłowiowym Kowalskim, 
który chce dać dzieciątko do przedszkola gdańskiego. Dlatego 
prosiliśmy, żeby została wprowadzona poprawka, która uniemożliwi 
zaglądanie do tej części niejawnej, bo tak bym powiedział. Ta 
rzeczywiście poprawka została nasza skonsumowana i pan prezydent 
dość umiejętnie wpisał, że należy za ostatni rok podatkowy w części 
dotyczącej miejsca zamieszkania podać ten PIT, podać pierwszą stronę, 
gdzie będziemy mogli jednoznacznie stwierdzić czy dziecko jest, za 
przeproszeniem gdańskie, czy nie gdańskie i to jest bardzo dobry 
pomysł, ponieważ w tym momencie zamykamy sprawę pewnych, 
przepraszam, spekulacji. Druga rzecz, to jest tez ważne, co koledzy 
powiedzieli. Natomiast mówiliśmy o dwóch sprawach. Kryteria, które są 
kryteriami ustawowymi nie są uwzględnione w tej uchwale rady miasta, 
ponieważ to reguluje ustawa i my musimy to regulować tak, jak należy. 
Słuszne są koleżanek i kolegów pewne uwagi dotyczące ewentualnych 
kryteriów w drugim etapie, o którym mam nadzieję, że z nowym panem 
prezydentem dopracujemy ewentualne poprawki, które wynikają z tej 
dyskusji. Ja na Komisji Edukacji widząc ważność podjęcia tej uchwały 
nie wchodziłem w szczegóły kryteriów, których się de facto nie zmieniły  
z ubiegłego roku, tych podstawowych w drugim etapie, mam nadzieję, że 
będziemy dyskutować w ciągu roku nad zmianą tych kryteriów, albo  
i przynajmniej  uregulowania punktowego przyjęcia, o których koledzy 
słusznie, może nie słusznie, ale mają swoje uwagi i mm nadzieję, że 
będziemy to czynić. Ważność tej uchwały panie prezydencie jest 
związana z terminem, tak? Moje pytanie na koniec, przepraszam za mój 
wywód, ale może udało się troszeczkę emocje uspokoić, aczkolwiek są 
ważne pytania. Termin rozpoczęcia rekrutacji, może on da radnym 
sygnał czy powinno się do Komisji Edukacji przysyłać, czy nie, bo  
w najgorszą rzeczą jest wstrzymanie rekrutacji, bo wszyscy tego 
konsekwencje poniesiemy. Musimy wiedzieć, że jeżeli jest możliwość 
czasowa to słuszna prośba dajmy możliwość podyskutowania, może 
nawet już teraz na Komisji Edukacji. Jeżeli nie ma możliwości czasowej 
terminu rekrutacji, bo on jeszcze nie jest na stronie internetowej miasta 
Gdańska wpisany, sprawdzałem to, w tym momencie odpowiedź się 
nasuwa sama. Dziękuję i przepraszam. 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Szanowni państwo, rekrutacja do przedszkoli odbywa się drogą 
elektroniczną. Te elementy zawarte w drugim naborze są też z ustawy. 
Jeżeli chodzi o punkty, ustawa mówi, że nie można równo przydzielić 
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punktów do konkretnych kryteriów. Te kryteria muszą być opublikowane  
i muszą być włączone do systemu rekrutacji, do programu stąd ta 
uchwała była poprzedzona rozmowami z dyrektorami szkół, przedszkoli, 
którzy uznali mając doświadczenie jak to powinno wyglądać. Jeżeli teraz 
państwo nie przegłosują tej uchwały, rekrutacja rozpoczyna się 19 
lutego, spowoduje to zamknięcie od strony systemowej pewnych 
operacji. Przedszkola muszą swoją ofertę pod kątem kryteriów 
pierwotnych i wtórnych ułożyć w systemie. 
                    
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Proszę państwa, to było zamknięcie listy. Jest wniosek 
o odesłanie druku do komisji. Będziemy w tej chwili głosować, jeśli jest 
ktoś poza salą bardzo proszę o przyjście. Odesłanie do komisji druku  
nr 40. Kto z  pań i panów radnych jest za odesłaniem projektu druk 40 do 
komisji? 

Za    -        9 
      przeciw    -      21 
      wstrzymało si ę   -      11 
 
Druk 40 będzie dalej procedowany. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 40? 

Za    -      21 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/51/15 
 

w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczb ą punktów  
w post ępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli 
oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowy ch 

prowadzonych przez Gmin ę Miasta Gda ńska 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 
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24) w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działania Dyrektora Zarządu Dróg  
i Zieleni (druk 26) 

 
 
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 26 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 26? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/52/15 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działania Dyrektora Zarz ądu Dróg i Zieleni 

 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu 
 
 
 

25) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Aniołki (druk 46 + autopoprawka)  

 
 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 46 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorządu I Ładu Publicznego opinia pozytywna.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Chciałem tylko dopytać, bo nie było mnie na dzisiejszej Komisji 
Samorządu i Ładu Publicznego ze względu, że w tym samym momencie 
miałem swoją Komisję Strategii i Budżetu. Ta zmiana jest właściwie taka 
formalna, techniczna. Głównie ze względu na zbliżające się wybory do 
rad dzielnic 22 marca, natomiast w przestrzeni publicznej w wielu 
dyskusjach był pomysł przywrócenia kompetencji dotyczącej możliwości 
opiniowania przez rady dzielnic planów zagospodarowania 
przestrzennego wiem, że jeżeli jest to zmiana merytoryczna to 
wymagane są do tego konsultacje społeczne i nie zdążylibyśmy  
z przyjęciem tego prawa do czasu wyborów do rad dzielnic. Natomiast 
jak rozumiem konkluzją dzisiejszej komisji było to, że w najbliższym 
czasie zarówno komisja i wysoka rada zajmie się przywróceniem tej 
poprawki także ze względu na zmianę stanowiska pana wojewody. Czy 
tak było? 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dokładnie tak to wyglądało. Poproszę pana przewodniczącego 
Grzegorza Strzelczyka. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Chciałem tylko uzupełnić wypowiedź Piotra. Klub Prawa  
i Sprawiedliwości złożył podobny wniosek do komisji, żeby uzupełnić 
słuszne postulaty rad dzielnic, ale żeby to było zgodne ze stanowiskiem 
wojewody. 
 
Radny ŁUKASZ HAMADYK 
Czy zmiany w statutach nie wymagają konsultacji społecznych? 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Te zmiany nie wymagają przeprowadzania konsultacji, dlatego że one 
nie zmieniają zakresu działania jednostek pomocniczych.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
W związku z wypowiedzią pana radnego Borawskiego, rzeczywiście to 
by wydłużyło na tyle proces związany z konsultacjami, że kwestie 
związane z zapłatą radom dzielnic po prostu nie byłyby w terminie. 
Rzeczywiście na komisji pani przewodnicząca zapowiedziała, że 
wracamy do tematu w miesiącu lutym.  
 



 92

Radna ANNA WIRSKA 
Dokładnie tak, jak pan przewodniczący powiedział, wracamy do tematu 
w miesiącu lutym i jeszcze raz powtórzę, że Klub Prawa  
i Sprawiedliwości w tej sprawie złożył wniosek, więc na pewno będzie 
rozpatrywany. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Oczywiście, to co powiedział pan przewodniczący Strzelczyk, że musimy 
pamiętać o tych uwagach, które wcześniej mieliśmy od wojewody i to 
musimy skonsultować, żeby nie było to kolejne odrzucenie. Tak więc 
proszę państwa wszystko wyjaśniliśmy. Więcej głosów w dyskusji nie 
ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 46  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/53/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Aniołki 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

26) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Brętowo (druk 47 + autopoprawka)  

 
 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 47 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorządu I Ładu Publicznego opinia pozytywna. 
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 47  
z autopoprawką? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/54/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Br ętowo 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
 
 

27) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Brzeźno (druk 48 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 48 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorządu I Ładu Publicznego opinia pozytywna. 
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 48  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/55/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Brze źno 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
 
 

28) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Chełm (druk 49 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 49 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 49  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/56/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Chełm 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
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29) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Jasień (druk 50 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 50 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 50  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/57/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Jasie ń 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
 
 

30) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Kokoszki (druk 51 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 51 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna. 
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 51  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/58/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Kokoszki 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
 
 

31) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Krakowiec – Górki Zachodnie (druk 52 
+ autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 52 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 52  
z autopoprawką? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
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               Rada Miasta Gda ńska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 

 
Uchwał ę Nr V/59/15 

 
zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Krakowiec – Górki Zachodnie 

 
z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
 
 

32) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Letnica (druk 53 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 53 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 53  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
                Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr V/60/54 

 
zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Letnica 

 
z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
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33) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Matarnia (druk 54 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 54 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 54  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/61/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Matarnia 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

34) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Młyniska (druk 55 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 55 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 55  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/62/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Młyniska 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
 
 

35) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Nowy Port (druk 56 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 56 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 56  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/63/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Nowy Port 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
 
 

36) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Oliwa (druk 57 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 57 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 57  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/64/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Oliwa 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  
 



 101

37) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Olszynka (druk 58 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 58 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 58  
z autopoprawką? 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
                Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/65/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Olszynka 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
 
 

38) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Orunia – Św. Wojciech - Lipce (druk 59 
+ autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 59 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 59  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
                Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/66/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech – Lipce 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
 
 

39) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Osowa (druk 60 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 60 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 60  
z autopoprawką? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    



 103

Uchwał ę Nr V/67/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Osowa 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.  
 
 

40) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Piecki - Migowo (druk 61 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 61 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 61  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/68/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Piecki – Migowo 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
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41) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Przeróbka (druk 62 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 62 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 62  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/69/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Przeróbka 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  
 
 

42) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Przymorze Małe (druk 63 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 63 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 63  
z autopoprawką? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/70/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Przymorze Małe 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  
 
 

43) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Przymorze Wielkie (druk 64 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 64 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 64  
z autopoprawką? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
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               Rada Miasta Gda ńska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 

 
Uchwał ę Nr V/71/15 

 
zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie 

 
z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  
 
 

44) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Rudniki (druk 65 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 65 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 65  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr V/72/15 

 
zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Rudniki 

 
z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  
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45) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Siedlce (druk 66 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 66 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 66  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/73/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Siedlce 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
 
 

46) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Stogi (druk 67 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 67 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 67  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/74/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Stogi 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

47) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Strzyża (druk 68 + autopoprawka)  

 
 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 68 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 68  
z autopoprawką? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/75/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Strzy ża 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.  
 
 

48) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Suchanino (druk 69 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 69 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 69  
z autopoprawką? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/76/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Suchanino 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.  
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49) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Śródmieście (druk 70 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 70 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 70  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/77/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Śródmie ście 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.  
 
 

50) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Ujeścisko - Łostowice (druk 71 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 71 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 71  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/78/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Uje ścisko – Łostowice 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.  
 
 

51) zmieniająca Statut Dzielnicy VII 
Dwór (druk 72 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 72 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 72  
z autopoprawką? 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/79/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy VII Dwór 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.  
 
 

52) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Wrzeszcz Dolny (druk 73 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 73 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 73  
z autopoprawką? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/80/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.  
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53) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Wrzeszcz Górny (druk 74 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 74 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 74  
z autopoprawką? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/81/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.  
 
 

54) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Wyspa Sobieszewska (druk 75 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 75 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 75  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/82/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszowska 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.  
 
 

55) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Wzgórze Mickiewicza (druk 76 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 76 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 76  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr V/83/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.  
 
 

56) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Zaspa Młyniec (druk 77 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 77 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 77  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/84/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.  
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57) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Zaspa Rozstaje (druk 78 + 
autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 78 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 78  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/85/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje 
 

z dnia 29 stycznia 2015 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.  
 
 

58) zmieniająca Statut Dzielnicy 
Żabianka – Wejhera – Jelitkowo – 
Tysiąclecia (druk 79 + autopoprawka)  

 
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały od druku 79 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Samorz. I Ładu Publicznego opinia pozytywna. Kto  
z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 79  
z autopoprawką? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr V/86/15 
 

zmieniaj ąca Statut Dzielnicy Żabianka – Wejhera – 
Jelitkowo – Tysi ąclecia 

 
z dnia 29 stycznia 2015 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.  
 
 

 
PUNKT 6 

 
INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI 

PREZYDENTA MIASTA 
 
 
 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta 
Gdańska stanowią odpowiednio załączniki nr 71 i 72 do protokołu. 
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PUNKT 7 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 
 

Radna BEATA WIERZBA 
Szanowni państwo, chciałam złożyć oświadczenie i pozwólcie, że je 
odczytam. 
Ustosunkowując się do treści wpisu zamieszczonego na portalu 
społecznościowym www.facebook.com przez użytkownika Annę 
Kołakowską w dniu 26 stycznia 2015 r. sugerującego, że jestem 
właścicielką jednej z prywatnych szkół fryzjerskich w Gdańsku, 
informuję, że jest to nie prawda. Nie jestem i nigdy nie byłam 
właścicielką żadnej ze szkół w Gdańsku ani w Polsce. Od 2013 r. pełnię 
funkcję dyrektora w zespole szkół pod nazwą Pomorskie Szkoły 
Rzemiosł w Gdańsku, której organem prowadzącym jest Pomorska Izba 
Rzemieślnicza Małych Średnich Przedsiębiorstw z siedzibą w Gdańsku. 
Powyższa szkoła jest szkołą publiczną i kształci uczniów z całego terenu 
województwa w różnych zawodach, nie tylko fryzjerskich. Próby wikłania 
mojej osoby w proces likwidacji jakichkolwiek placówek edukacyjnych na 
terenie Gdańska spotkają się z moim kategorycznym sprzeciwem  
i podjęciem kroków prawnych zmierzających do obrony mojego dobrego 
imienia. Beata Wierzba. Dziękuję. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Panie przewodniczący, chciałbym raz jeszcze podkreślić to, że złożyłem 
dwie grupy zapytań przed posiedzeniem dzisiejszej rady, w obydwu 
przypadkach nie dostałem odpowiedzi, dostałem informację o tym, że 
odpowiedź zostanie udzielona w terminie późniejszym na co nie mam 
wpływu, ale chciałbym zaprotestować przeciwko łamaniu regulaminu 
rady i chciałbym prosić, żeby na przyszłość odpowiedzi były udzielane  
w terminie. Nie jest dla mnie wystarczającym wyjaśnieniem, że 
przygotowanie tych odpowiedzi było niemożliwe. Moim zdaniem są to 
proste stosunkowo pytania, materiały zapewne są w odpowiednich 
jednostkach i technicznie było to możliwe. Gdyby jednak tej wiedzy  
w odpowiednich jednostkach nie było, to bym wyraził głębokie 
zdziwienie, że zarządzanie miastem wygląda w ten sposób, że osoby 
odpowiedzialne nie posiadają kluczowych informacji. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuje bardzo. Ja już z dyrektorem się kontaktowałem, zwrócimy 
uwagę. Jest pani sekretarz na sali i poprosimy o odpowiedź. 
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DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gda ńska 
Panie przewodniczący, proszę państwa, zapytanie wpłynęło do urzędu 
26 stycznia. Pan pytał o naprawdę obszerny materiał, dotyczył informacji 
o istniejących, planowanych przedszkoli, miejsc w przedszkolach, ilości 
dzieci w wieku przedszkolnym itd. Jakaś droga służbowa istnieje od 
zadekretowania dokumentu i zebrania tych informacji. Drogą 
elektroniczną nie idzie do Wydziału Rozwoju Społecznego, żeby szybko 
to zebrać. Drugie zapytanie, to między zapytaniem a interpelacją jest 
różnica, tam gdzie trzeba trochę czasu poświęcić, żeby dane 
przygotować. Drugie zapytanie dotyczyło informacji na temat Portu 
Gdańskiego Eksploatacja SA i Zarządu Morskiego Portu Gdańsk. O ile 
dobrze pamiętam, to pytał się pan pana Adamowicza jako członka rady 
nadzorczej. To pytanie też nie mogło być od razu przez godzinę 
odpisane. Ono już jest w podpisie u pana prezydenta, nawet dyby było 
przygotowane to ja z upoważnienia prezydenta nie mogłam tego 
podpisać, bo nie dotyczy to spraw miasta. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Czy to chodziło o te zapytania? 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Tak, chodziło o te zapytania i nie chodziło o jedną czy dwie godziny, to 
jest trzy dni, które minęły od złożenia i mam nadzieję, że to są sprawy 
miasta, ponieważ pan prezydent pełni rolę przewodniczącego rady 
nadzorczej w imieniu miasta i to są ewidentnie sprawy miasta, także nie 
kierowałem tych pytań do prywatnej osoby pana Pawła Adamowicza, 
tylko do Prezydenta Miasta, który nas reprezentuje w radzie nadzorczej.  
 
DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gda ńska 
Odpowiedzi są już przygotowane, nie zdążyły zostać podpisane. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Odpowiedzi pan dostanie, przypilnujemy, żeby takie odpowiedzi 
przyszły. Więcej głosów nie widzę. 
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PUNKT 8 
 

 ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Wszystkim bardzo dziękuję za dzisiejszą sesję. Do widzenia. 
 
Obrady zakończono o godzinie 1355 

 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
Na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
podinspektor BRMG 
 
 
Karolina Mróz 


